
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Tisovci, konaného 27.03.2024 

 

 
 
 
PRÍTOMNÍ 
 

Primátor mesta Bc. Ján VENGRÍN, MBA   
 
 

 

Poslanci   
mestského zastupiteľstva Ing. Ján BELICA 
 Róbert BOHÁČIK 
 Ing. Róbert BUCHTA 
 JUDr. Nikoleta DUŠOVÁ 
 Ing. Hana HOMOĽOVÁ 
 JUDr. Mário KELETI 
 Ing. Karol KUBÍNI 
 Ing. Erik LOPUŠNÝ  
 Mgr. Marta SVOBODOVÁ 
  
Neprítomní:  Matej BINDER 
 Bc. Milan CIBULIAK 
 

 
 
 

Ostatní: podľa priloženej prezenčnej listiny  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Prílohy: 
č. 1  k bodu 7 - Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu MESTA 

TISOVEC na rok 2024 a k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2026 
č. 2 k bodu 8 - Vyhodnotenie pripomienok k návrhu rozpočtu mesta na rok 2024 

a výhľadovo na roky 2025 a 2026   
č. 3  k bodu 8 - Návrh rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2024 a výhľadovo na roky 2025 a 2026   
č. 4 k bodu 9 - Návrh rozpočtu Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rok 2024 

a výhľadovo na roky 2025 a 2026 
č. 5 k bodu 10 - Návrh rozpočtu Základnej umeleckej školy Tisovec na rok 2024 

a výhľadovo na roky 2025 a 2026 
č. 6  k bodu 11 - Vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN, ktorým Mestské zastupiteľstvo 

v Tisovci určuje zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Tisovec  
č. 7 k bodu 11 - Návrh VZN, ktorým Mestské zastupiteľstvo v Tisovci určuje Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom MESTA TISOVEC 
č. 8 k bodu 12 - List + Stanovy MAS Horehronie - Muránska Planina  
č. 9 k bodu 14 - Dôvodová správa k voľbám do Európskeho parlamentu  
č. 10 k bodu 15 - Správa o činnosti Mestskej knižnice A. H. Škultétyho za rok 2023 
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K bodu 1) Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ, podľa zákona č. 18/2018 Z. 
z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov Vás informujem, že rokovanie 
mestského zastupiteľstva je verejné. Z rokovania sa vyhotovuje písomná zápisnica, písomné uznesenia 
a videozáznam. Zápisnica z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaná na internetovej stránke 
mesta. Uznesenia mestského zastupiteľstva sú zverejňované na internetovej stránke mesta 
a v Tisovskom mesačníku. Videozáznam z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaný na 
internetovej stránke mesta, prostredníctvom internetovej databázy videí YOUTUBE.com. Podľa § 78 
zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ, spracováva 
osobné údaje bez súhlasu dotknutých osôb (účastníkov rokovania mestského zastupiteľstva).  
Na základe § 13 ods. 4 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskoršom znení zvolal som 
na dnešný deň zasadnutie mestského zastupiteľstva. Poslanci a ostatní prizvaní boli na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva riadne a včas pozvaní. Poslanci mestského zastupiteľstva p. Matej Binder             
a Bc. Milan Cibuliak sa z dnešného zasadnutia ospravedlnili. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je 
prítomných 9 poslancov mestského zastupiteľstva. Nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 
poslancov mestského zastupiteľstva, zasadnutie je uznášania schopné.  
 
 

K bodu 2)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za zapisovateľku zápisnice určujem p. Denisu Mániovú                           
a za overovateľov zápisnice určujem Ing. Karola Kubíniho a Ing. Erika Lopušného.   
 
 

K bodu 3) Voľba návrhovej komisie   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Do návrhovej komisie navrhujem JUDr. Nikoletu Dušovú, za  
predsedníčku návrhovej komisie, p. Róberta Boháčika a Mgr. Martu Svobodovú, za členov návrhovej 
komisie. Dávam hlasovať, kto je za, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení, kto je proti, zdržal 
sa niekto hlasovania?                                                    

ZA: 6 prítomných poslancov MZ                             
PROTI: ---                              
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: p. Róbert Boháčik, JUDr. Nikoleta Dušová, Mgr. Marta Svobodová    
 
 

K bodu 4) Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pozvánku na zasadnutie mestského zastupiteľstva ste dostali 
elektronickou aj písomnou formou aj s návrhom programu dnešného zastupiteľstva.  

NÁVRH PROGRAMU v zmysle § 12, ods. 4 zákona 

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

5. Kontrola plnenia uznesení  
Prekladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

6. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta  

7. Správa o činnosti Mestského športového klubu Tisovec   
Predkladá: P. Rukavica, manažér klubu  
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8. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu MESTA TISOVEC na rok 2024 a 
k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 – 2026  
Predkladá: JUDr. I. Bariová, hlavná kontrolórka mesta  

9. Rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rok 2024 a výhľadovo na roky 2025 a 2025  
Predkladá: PaedDr. K. Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa  

10. Rozpočet Základnej umeleckej školy Tisovec na rok 2024 a výhľadovo na roky 2025 a 2025  
Predkladá: Mgr. M. Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy  

11. Rozpočet MESTA TISOVEC na rok 2024 a výhľadovo na roky 2025 a 2025  
      Predkladá: Ing. H. Homoľová, predsedníčka Ekonomickej komisie  

12. VZN, ktorým Mestské zastupiteľstvo v Tisovci určuje zásady hospodárenia a nakladania s 
majetkom MESTA TISOVEC  
Predkladá: Ing. H. Homoľová, predsedníčka Ekonomickej komisie   

13. Pridelenie bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 
       Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

14. Zrušenie Materskej školy Rimavská Píla  
Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

15. Zmluva o poskytovaní služieb  
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR 

16. Obnova objektu „Mestský dom“ 
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR 

17. Aktualizácia mapy Tisovec - Stolické vrchy  
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie, výstavby, rozvoja mesta a CR 

18. Zmluva o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb   
Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta 

19. Pozvanie MESTA PUTNOK  
Predkladá: Bc. J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

20. Rôzne  

20/1 Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR 

20/2 Dohoda o podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec - rekonštrukcia 
verejného vodovodu na uliciach Partizánska a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 
Tisovec CSM - križovatka vápenka Tisovec mesto“ 
Predkladá: Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR 

21. Diskusia  

22. Záver  

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva pripomienky 
k programu alebo má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Navrhujem z rokovania vypustiť bod 7) Správa o činnosti Mestského 
športového klubu Tisovec, nakoľko správa  by sa mala týkať činnosti za rok 2023 a nie to čo 
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sa  predpokladá na rok 2024. Materiály treba prepracovať, lebo my sa nechceme zaoberať niečím čo 
budete robiť, nám to ani neprináleží zasahovať  do vašich kompetencií. My sme chceli to, čo bolo v 
roku 2023, aby sme vedeli posúdiť, čo vám treba na tento rok. Čiže správu o činnosti, treba dať 

prepracovať.  

Ďalej navrhujem doplniť 20/1 Správa o hospodárení za rok 2023 a Plán hospodárenia na rok 2024 
spoločnosti Mestské lesy Tisovec s.r.o. a bod 20/2  Správa o hospodárení za rok 2023 a Plán 
hospodárenia na rok 2024 spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o.  

Tiež navrhujem doplniť program o bod 21/7 Zmena plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
mesta na I. polrok 2024. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Takže pôvodný bod 20 Rôzne bude teraz bod 21. Navrhujem 
doplniť program o bod 21/3 Stavený dozor k rekonštrukcii ulice Podhradovej - prístupový chodník 
a súvisiace objekty v Meste Tisovec. 

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Navrhujem doplniť program o bod 21/4  
Určenie platu primátora mesta a bod 21/5 Určenie platu hlavnej kontrolórky mesta, ktoré bude 
predkladať Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva a bod 21/6 Vzdanie sa členstva 
v komisii mestského zastupiteľstva a vyhlásenie voľby člena komisie člena komisie kultúry a 
športu,  ktorý tiež bude predkladať Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Navrhujem, aby sa správa o činnosti Mestského športového 
klubu Tisovec zobrala aspoň na vedomie, nakoľko sú tu prítomní aj členovia klubu.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Správa je totožná ako bola predložená aj vlani. Máme tie isté 
kategórie, tie isté deti. Neviem čo so mnou stále máte,  stále som na pretrase ja a tiež aj p. Stejskal na 
tomto zastupiteľstve. Správa je dostatočne dobre vypracovaná,  jediné čo sú v správe, je predpoklad 
na tento rok - náklady. A tie sú tiež totožné s tým, ako boli vlani. Môžem ju prepracovať v tom istom 
systéme, že sa tam zmení rok, ostatné bude to isté.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - My sme chceli vedieť aké ste mali reálne náklady. Neviem v čom je 
problém, nikto tu nepretriasa vás ani nikoho iného. Pokiaľ vás tu pretriasali ženy s materskej školy, tak 
to nerieš s poslancami.   

Pavel Bálint, občan - Robí dosť pre športu a treba sa normálne rozprávať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Rozprávam sa normálne. Dohodli sme sa, keď v novembri prišiel sem 
na zastupiteľstvo p. Rukavica dodatočne žiadať ďalšie financie, ktoré sme schválili, že urobí správu do 
konca februára. A je marec a neurobil to čo sme sa dohodli, tak neviem v čom je problém.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Tá správa bola vypracovaná aj vo februári, len ste žiadali veci iné 
náklady, tak som čakal.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je možné, ale neviem, že by bola správa vypracovaná, nikto nám 
to neavizoval.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Nebola vám poslaná. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - My sme chceli vidieť reálne náklady. Nepamätám, že by boli už 
prideľované dotácie na tento rok, neviem, či to už komisia urobila. Nevieme to reálne posúdiť. Vedel 
ste čo sme od vás chceli, neviem prečo ste teraz tak vybuchol.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Futbal sa nedá robiť, že dotácia sa schváli niekedy v máji. Ja to chápem, 
nie je schválený rozpočet, ale treba pochopiť, že futbal je z týchto ostatných klubov, ktoré máme 
v Tisovci, najzložitejší. Nám už začala sezóna a už zasa nemáme z čoho fungovať. Hrali sa prvé zápasy, 
mládež prehrala a dospelí doma vyhrali s Dolnou Strehovou 6:2. Budúci víkend, resp. tento víkend muži 
idú do Lovinobane a žiaci do Kalinova, dorastenci idú do Revúcej. Všade na okolí mestá majú už 
rozdelené dotácie - Hnúšťa a Poltár nakoniec rozdeľuje dotácie na konci roka v decembri.  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dobre necháme to do interpelácií, musíme schváliť program. 
Máte ešte iný návrh? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja som podal návrh, aby správa bola prepracovaná reálne za rok 2023 
ani nie to čo budú robiť, to je ich vec, v tomto roku. Do toho sa nechcem do toho starať, ani nič 
podobné.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má ešte niekto iný návrh, ak nie, dávam návrh na hlasovanie, 
kto je za, aby sa bod 7) stiahol z rokovania, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 6 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: Ing. Ján Belica, Róbert Boháčik, Mgr. Marta Svobodová  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa dnešné rokovanie 
viedlo v zmysle predloženého, doplneného a pozmeneného programu, kto je proti, zdržal sa niekto 
hlasovania?   

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: ---  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Týmto je program dnešného zasadnutia mestského 
zastupiteľstva schválený. 
 
 

K bodu 5) Kontrola plnenia uznesení  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Prehľad o stave plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 
z 28.02.2024 ste dostali v elektronickej podobe. Na februárovom zasadnutí mestského zastupiteľstva 
sme mali 1 poverovacie uznesenie a to uznesenie č. 270, týkajúce sa výpovede z nájmu p. Hudáčekom, 
kde v bode 3) ste poverili Mestský úrad v Tisovci odovzdávacím protokolom prevziať predmet nájmu            
v lehote do 5 dní od ukončenia zmluvy a Pomernú časť nájomného uhradeného nájomcom                                   
za kalendárny rok 2023, za obdobie od skončenia nájmu do konca kalendárneho roka, vrátiť nájomcovi                    
v lehote do 15 dní od prevzatia predmetu nájmu mestom.  
 
 

K bodu 6) Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vyhodnotenie interpelácií z 28.02.2024 ste dostali 
elektronickou formou a boli vám zaslané dodatočne - dnes 27.03.2024. Poprosím p. Ľuboša Manicu, 
nech prednesie svoje veci, potom budeme pokračovať v interpeláciách.  

Ľuboš Manica, občan – Chcel by som vás pozvať slávnostné otvorenie našej akcie OFF ROAD, ktorá sa 
uskutoční a začne 25.04.2024. Budem rád, keď tam všetci prídete. Slávnostné otvorenie je večer 
o 20,00h a recepcia bude o 17,00h, na ktorú ste pozvaní.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ – Pán Rukavica chcete sa ešte niečo opýtať? 

Peter Rukavica, manažér klubu - Jedine ak vy sa chcete niečo opýtať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ku mne sa dostali nejaké tamtamy o tom, že sa to deje kvôli tomu, 
aby sa zrušil futbal a podobné nezmysly.  Nerobilo sa to kvôli tomu, ani sa to kvôli tomu nerobí. Robilo 
sa to kvôli tomu, že z prostredia klubu sa šíria mylné informácie o tom, ako mesto futbal v Tisovci 
nepodporuje a podobné veci.  

Pavel Bálint, občan - A zruší sa?  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To nikto nehovorí a nikto to ani nepovedal. Z prostredia klubu sa šíria 
nejaké dezinformácie.  

Ľubomír Husanica, občan - Z klubu sa nešíri nič.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Preto sme nechali spraviť správu, kalkuláciu všetkých nákladov. A šíria 
sa dezinformácie, že od mesta ste dostali, len dotáciu cca vo výške 13000 eur alebo 15000 eur, tak to 
nie je pravda. Už teraz vieme, že mesto platí všetky ostatné náklady, len režijné náklady sú v sume 
19000 eur. Nepočítala sa tam mzda p. Brndiara, lebo robí robotu aj pre mesto. Keby sme z časti 
započítali aj jeho mzdu, tak je to nejakých 25000 eur naviac a ktorých verejne nehovorí. Bolo to robené 
nie kvôli znižovaniu príspevkov, ani niečomu podobnému, ale aby sa to raz a navždy uzavrelo verejne, 
pretože sa šíria dezinformácie, že mesto dáva, len dotáciu nejakých 15000 eur.  

Ľubomír Husanica, občan – Čo mesto platí za teplo, vodu a elektriku, to sú režijné náklady, ktoré sa 
platia každý rok a sú každý rok skoro tie isté. Hovoríme o chode klubu. Odohráme 94 zápasov do roka, 
to je 47 doma a 47 von. A myslíte si, že tých 15000 eur, ktoré sa schválili, bude dosť? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ešte nie sú schválené.  

Peter Rukavica, manažér klubu – Keď to budeme takto brať, režijné náklady, áno sú to náklady. Režijné 
náklady mesto vynakladá aj na Daxnerov dom, kde sa stretáva určitá skupina ľudí. Takisto vynakladá na 
štadión, kde sa stretáva určitá skupina ľudí. Takisto by sme mohli spomenúť MsKS, ktoré tiež využívajú 
iné organizácie. Takže mesto má režijné náklady aj na ostatné budovy, napríklad aj na Rimavskej Píle 
klub dôchodcov, kultúrny dom. A to sa pred kamerami nepovie, že aj na to mesto platí režijné náklady. 
Chceme šport udržať v kondícii. Od roku 2010 som pri futbale, tie náklady išli rapídne hore. Jedno 
majstrovské futbalové stretnutie vyjde na 400 eur. Viem, že by mal štát alebo zväz na to prispievať, 
hlavne keď sa venujeme deťom a mládeži, mali by sme na to financie dostávať.  Bohužiaľ každý rok je 
taká situácia, že nám tých 2000 eur chýba. Vediem poctivo účtovníctvo, robím nám to p. Marek Dráb, 
účtovné knihy sú založené. Škoda, že tu dnes nie je Ing. Majerová, ktorá nám kontrolovala účtovníctvo 
aj za predošlý rok. Všetko sedelo. Keď som sem prišiel v novembri a povedal som, že nám chýba                       
1500 eur, tak ste mi povedali, že čo je to za módu chodiť sem každý rok pýtať financie. Jednoducho nám 
to nevychádza. Keď som začal robiť s futbalom, autobusy vychádzali 0,90 eur/km, teraz p. Gabajovi 
platíme 1,50 eur/km. A som rád, že nepýta stojné a ostatné veci. Všetky náklady išli rapídne hore. 
Pokuse za tých pätnásť rokov čo som pri futbale, som ani raz od nikoho nepočul nejaké poďakovanie, 
že sa pätnásť rokov starám o futbal a snažím sa, aby to nejako fungovalo. Poďakovali mi cudzí rodičia, 
deti, z Tisovca nikto. Za predchádzajúce roky, ktoré boli aj dobré, nesedeli tu všetci poslanci, ale ani 
jedného z poslancov nenapadlo, že za tých pätnásť rokov odsúhlasiť mi aspoň 300 eur odmenu, ako 
dostávajú vedúci súborov. Ste volení ľuďmi, občanmi Tisovca, aby sa pre toto mesto niečo urobilo, tak 
sa tu nehrajme na skupinky. Ak chcem niečo dokázať a posunúť toto mesto ďalej, tak začnime držať 
spolu a posúvajme to mesto vpred. Situácia je ťažká, ja to beriem. Treba z toho nejak vykľučkovať, aby 
sme udržali. Chcem to robiť naďalej, ale jednoducho to ďalej nevládzem robiť, ak to mám vykrývať zo 
svojich financií. Aj teraz som musel požičať na začiatok sezóny. Recipročne si to potom vrátim. Povedali 
ste, že to nechcete zrušiť, ale keď to chcete udržať, snažte sa nám pomôcť, aby sme nemali s tým 
starosti. Ak príde dotácia na účet najskôr v máji, zoberte si, už sa hral prvý zápas teraz, príde mesačná 
zberná faktúra minimálne na 400 eur, plus nejaké poplatky, ktorú musím uhradiť do polovice apríla. 
Keď nie, tak informačný systém Slovenského futbalového zväzu zablokujú a strhnú nám všetky body za 
víťazstvá, ktoré sme získali v marci. Hrá sa celý apríl, dve majstrovské stretnutia máme doma plus deti, 
tam to vychádza okolo 1200 eur. a faktúru musím uhradiť do polovice mája. Keď nie, dostaneme pokutu 
a zoberú nám všetky body. Ja som si to nevymyslel. Snažím sa, aby sme to nejako udržali. Taktiež sa 
snažím zohnať sponzorov. Aj teraz nám sponzoroval p. Piroščák z Bratislavy nám sponzorsky zakúpil  
lopty za 1000 eur. Tiež mi pomáha ako vie p. Ľubomír Vetrák.  

Pavel Bálint, občan - Toto ich nezaujíma, ich zaujíma to, že platia 19000 eur režijné náklady. To, že sú 
tam staré kotly na plyn, ktoré sa nedajú regulovať, to nikoho nezaujíma. Tie kotly mali byť už dávno 
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vymenené. A boli by vymenené, keď sme dostali od Slovenského futbalového zväzu financie, len ste 
nesúhlasili so spoluúčasťou. A to bolo dávno a boli ste tu vtedy aj niektorí poslanci, ktorí ste tu.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Ing. Buchta a JUDr. Keleti tam vtedy neboli. 

Pavel Bálint, občan - Niektorí tu vtedy boli. Tie kotly mohli dávno vymenené, lebo tieto sa nedajú vôbec 
regulovať. Ak sa zapnú tak idú vkuse, aké sú to potom úsporné kotly, povedzte? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nebudem sa vyjadrovať k tomu čo bolo.  

Pavel Bálint, občan - Ale teraz ste tu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Keď prišiel p. Rukavica s tým, že potrebuje dodotovať, tak to mesto 
dotovalo. Na to netreba zabúdať, je to tri - štyri roky dozadu, je to cca 5000 eur.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Keď ste prišiel, bol nejaký problém?  

Peter Rukavica, manažér klubu - Nebol problém. Viete ako mi to ťažko padlo, keď som sem prišiel 
a povedali ste mi, že čo to mám za módu pýtať financie.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Tak ako nám, keď sa pred voľbami rozprávalo, že Mgr. Milecová 
s niektorými poslancami chcú zrušiť futbal. Hovorilo sa to po celom Tisovci. Keď sa hovorí A, treba 
povedať aj B. 

Peter Rukavica, poslanec MZ -  Ja na vás nedám dopustiť, keby každý poslanec bol taký ako vy, ktorý mi 
pomáha. Problém bol ten, ako povedal p. Bálint, že sme mali dotáciu od Slovenského futbalového zväzu 
vo výške 20000 eur, bolo to volebné obdobie 2014-2018. A JUDr. Keleti a Ing. Buchta tu vtedy nesedeli.  
A vtedy bývalá poslankyňa a už aj bývalá primátorka mesta Mgr. Milecová to vtedy napadla, že to nie 
je v poriadku. Ja som sa do toho právne nevyznal, boli tam iní odborníci a tých 20000 eur sme museli 
vrátiť.  

Pavel Bálint, občan - A tie náklady boli úplne inakšie.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - V ďalšom bode budeme prejednávať Materská škola Rimavská Píla 
a toho je aký zásah.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja som deti podporoval dlho, ako som vedel. A jediný kto mi 
poďakoval bol p. Husanica na bráne, keď prišiel pre veci pre deti. Je tak p. Husanica? 

Ľubomír Husanica, občan - Tak je.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nikdy som za to nič nechcel a nikdy som nechcel, aby mi verejne za 
to poďakoval. A to boli stovky eur, čo som poskytol pre deti.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – Je pravda, že to ľudia vnímajú cez tú dotáciu. Mnohým som 
musel vysvetliť, že to nie je len tá dotácia. Viem, že sa vám jedná o tú dotácia a tá je na ten chod, lenže 
mesto vynakladá aj iné náklady. A ten rozdiel čo potrebujete na vydotovanie klubu na tie súťaže, je 
málo. Rozpráva sa po meste, ako povedal JUDr. Keleti, že mesto dáva málo. Každému som povedal ako 
mesto do toho vstupuje, lebo tie náklady sú.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ – Je to skoro 40000 eur.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – Je pravda, keby sme zrevitalizovali ten proces vykurovania,  
náklady by sa dali dole, možno dve tretiny, pri tých dvoch kotloch. Aktuálne je to náklad 12000 - 13000 
eur.  

Pavel Bálint, občan – Ide len jeden a je to dlhodobo.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Musí prísť nejaká výzva alebo sa musia financie nájsť.  

Pavel Bálint, občan - Už to mohlo byť dávno, len sa neodsúhlasilo.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ – Aj okná sa menili.  
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Peter Rukavica, manažér klubu – Ja poviem, že mesto je nápomocné, ale ak chceme fungovať, treba 
rátať s tým, že v novembri sa tu zjavím a budem pýtať 500 alebo 1000 eur. Je to ťažká situácia, či mesto 
je v takej kondícii a ideme ďalej fungovať alebo nie, alebo ideme do mládežníckych družstiev. Nechcem 
stále pýtať financie. Snažil som sa ich získať z rôznych zdrojov. A klobúk dole pred Ing. Kubínim,  
kedykoľvek za ním prídem, že potrebujeme niečo na štadión, nikdy mi nepovedal nie.  V roku 2019 som 
ma vybavené naviac 2000 eur od spoločnosti CALMIT s.r.o., ale bývalá pani primátorka zakázala 
podpísať p. Boháčikovi zmluvu. Chceli každý rok podporovať deti, že sa im to len vydokladuje. Overiť si 
to môžete, že zmluvu som mal už vytlačenú. Dobre, tak do budúceho mestského zastupiteľstva upravím 
správu. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ – To sme dnes chceli, vedeli ste to už od novembra.  

Peter Rukavica, manažér klubu - V postate sa tam nebude nič meniť, tam len roky zmením, lebo to isté 
sedí.  Aj faktúry sa skoro každý rok opakujú na rozhodcov.  Možno tento rok bude niečo viac. Minulý rok 
to bolo cca 399 eur na jeden zápas. Tento rok to môže byť 420 eur.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Chápem čo zažívate, čo sa týka športu a jeho financovania. Sám som 
športovec, ale nedá mi povedať jednu vec, ako aj trochu brániť JUDr. Keletiho. Pred rokom sme mali 
úlohu prepracovať VZN o dotáciách a vy p. Rukavica ste bol pri tom prepracovaní. Navrhol som                       
Mgr. Migaľovi, s ktorým sme to prepracovávali, aby si vás zavolal, aby ste spoločne nastavili tie kritériá, 
aby to bolo pre vás čo najlepšie. A toto vzišlo na podnet JUDr. Keletiho. Tu nikto vám nechce ublížiť, 
práveže hľadáme cestu ako vám pomôcť. VZN je tak postavené pre kluby, že vy z toho budete vychádzať 
najlepšie. A ostatných 12-13 klubov bude čakať na to, ako to vyjde vám. A potom môžete ísť klub za 
klubom a povedzte im to do očí. Ja chápem, že je to nákladový šport. My to tu od stola nevyriešime, 
lebo Slovenský futbalový zväz už mal dávno zmeniť podmienky, toto dávno už malo byť vecou štátu.  
A mesto robí čo sa dá, aby sa to udržalo, lenže sú tu aj iné obce, ktoré to neudržia, lebo je to nákladné.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ – Preto tu primátor povedal, že tá suma musí byť podaná celá. To nie 
výčitka voči vám, to je reálna informácia, že to stojí necelých 40000 eur.  

Pavel Bálint, občan – Povedzte aké má mestský úrad náklady? 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Niektoré veci musia byť.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ – Do interpeláciu mám pripravenú jednu vec, v Materskej škole Tisovec 
teraz odišiel v kuchyni miešací stroj. Je to trojtisícová záležitosť, ale ženy bez toho nevedia variť. Je toho 
strašne veľa, je to nášľapná mína na každom mieste. My si uvedomujeme, že by vám pomohlo prerobiť 
tie kotle na kúrenie. Takých problémov organizácií, inštitúcií ako máte vy, je tu veľa a oni to potrebujú 
tiež vyriešiť. Robíme čo môžeme. A ako som povedal, nastavili sa tie kritériá v tomto meste tak, aby 
MŠK vyšiel tento rok najlepšie ako len môže.       

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ – Samozrejme sú obmedzené možnosti v rámci vyčlenených 
financií v rozpočte. Je vyčlenených 25000 eur na všetky kluby.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ – Musíte to brať reálne, to nie je, že futbal dostane 15000 eur, ale 
dostávate ďaleko viac, nie menej ako 40000 eur. Všetky ostatné kluby dostanú spolu 10000 eur. A za tie 
ostatné kluby mesto nehradí žiadne režijné náklady. Podstatné je to, že pokiaľ sme do roku 2022 
dostávali podielové dane na 5000 obyvateľov, tak teraz ich dostávame na 3700 obyvateľov. To je 
štvrtinový úbytok toho čo sme do rozpočtu dostávali. My všetci tu máme povinnosť tie financie 
prerozdeliť čo najrozumnejšie, aby všetky činnosti boli v meste zabezpečené. Hovoríte, že náklady 
rastú, ja to chápem, ale jednoducho tie financie, ktoré mesto reálne dostáva je o štvrtinu menej ako to 
bolo pred dvoma rokmi. My musíme hľadať riešenia tak, aby sme zabezpečili všetky činnosti v meste. 
A pán Rukavica má pravdu, že kultúra, Daxnerov dom a neviem čo ešte, mesto musí všetko zabezpečiť. 
A musí to zabezpečiť z toľkých financií, ktoré mesto dostane.  

Pavel Bálint, občan - Prečo máme platiť drahý plyn, keď to môžeme platiť lacnejšie dlhodobo. Sú tam 
25 ročné kotle.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - My s tým nehospodárime, ale vy.  

Ľubomír Husanica, občan - Čo mám povedať hráčom po zápase, že nemáme teplú vodu, nesprchujte 
sa.    

Peter Rukavica, manažér klubu - Obvolal som si starostov, funkcionárov ostatných klubov, napr. 
v Jesenskom taktiež platia režijné náklady na štadióne vo výške 25000 eur a ešte dajú aj na chod 
a činnosť klubu. Takisto v Hanáčke, Čebovciach. Ja to hovorím, len ako príklad. treba nám vyriešiť túto 
situáciu. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Koľko dáva Hnúšťa, tá ma dvakrát toľko obyvateľov ako my? 

Peter Rukavica, manažér klubu - Do Hnúšte nechcem zasahovať pred kamerami.  

Ľubomír Husanica, občan - Dostáva viacej ako Tisovec.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Otvorene za Hnúšťu nemôžem povedať. Bol by som rád, keby ste si ma 
niekedy zavolali na sedenie mimo kamier, aby sme sa mohli otvorene porozprávať o niektorých veciach. 
Ako vieme vyriešiť čím najskôr tento náš problém?  Keby sme dostali aspoň nejaký preddavok, či mám 
zasa požičať na ďalšiu zbernú faktúru zo svojich? Dnes by sa mal schváliť rozpočet a následne dotácie 
budú o mesiac. Alebo si mám od mestských lesov požičať 1500 eur, ja neviem. Ako to vieme teraz 
vyriešiť?   

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Treba nastaviť chod klubu. Je to zhruba opätovná situácia ako bola vlani. 
Ako povedal p. Rukavica rozpočet sa schvaľuje v marci a sezóna už začala. Už aj vlani sme sa rozprávali 
o tom, že by bolo potrebné nastaviť financovanie klubu nejak inak.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Ešte nie je schválený rozpočet. 

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Áno, ale je to taká istá situácia ako vlani. musíme to nejak vyriešiť, lebo 
každý rok je tento problém.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Dá sa to vyriešiť, dotácie treba schváliť v novembri, decembri a potom 
to prenesieme v rozpočte do nového roku.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - To je na zamyslenie, lebo toto je každý rok.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Treba to navrhnúť na komisii kultúry a športu.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Pre našu komisiu by bolo najlepšie keby sa futbal odčlenil od ostatných 
klubov. A potom by sa pre nich schvaľovala dotácia v rámci zastupiteľstva alebo by si mesto to robilo 
samo.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je len názov Mestský športový klub. Klub nepatrí mestu.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Rozumiem, ale ak sa to má uzavrieť, musíme to nejak ošetriť, lebo 
takto isto ako prišli dnes oni, môžu prísť aj desať zástupcov iných klubov.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je ďalšie riziko.    

Peter Rukavica, manažér klubu - Mne to nedá, aby som tú faktúru nevyplatil, aby sme neprišli o tie tri 
dôležité body, ktoré sme získali. Čo mám potom v júni hrať o záchranu? Ide o to, že nemáme z čoho 
fungovať. Aj teraz deti, ktoré idú hrať von, ešteže je pán Gabaj taký, že za autobus nám vystaví faktúru 
a počká.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ – Rozpočet sa mohol schváliť vo februári, ale sa neschválil. To nie je 
naša chyba. Keby sa schválil v januári, tak to už máte na účte.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - To môže vzniknúť každý rok.    

Ing. Erik Lopušný poslanec MZ – A bude to čím ďalej horšie, náklady budú stúpať.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Treba nájsť riešenie, napr. to čo hovoril JUDr. Keleti.  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – To čo navrhol, je riešenie. Akurát treba vyriešiť ako to 
vyfinancujeme teraz.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Aj Poltár funguje tak, že schvaľuje dotácie v novembri a prideľuje ich 
asi v januári. Teda vždy na konci roka im schvália dotácie. Dobre, január, február je taký, že máme len 
prípravné zápasy. No ak začne liga, je to neskutočný kolobeh financií. Futbal je žráč financií.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Teraz vystala táto situácia, že nebol schválený štátny rozpočet. A my 
sme nevedeli zostaviť náš rozpočet. Jednoducho to nebolo možné, nakoľko národná rada SR schválila 
rozpočet po 15.12., proste to vzniklo týmto. A vy prídete a tlačíte na nás.   

Peter Rukavica, manažér klubu – Dobre, vy ste študovaný, vy sa v tomto vyznáte. Tak navrhnite, ako mi 
urgentne viete pomôcť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vždy sa schvaľovali dotácie v novembri alebo decembri. Vždy to bolo 
bez problémov, ale teraz to bolo spôsobené tým, že sme nemohli schváliť rozpočet mesta, lebo nebol 
štátny rozpočet. Vždy sa môže niečo vyskytnúť. Vo februári sa neschváliť rozpočet kvôli chybám, ktoré 
prišli z mestského úradu, proste sme to nedokázali urobiť.    

Peter Rukavica, manažér klubu - Spojme hlavy dokopy a skúsme nájsť nejaké riešenie, odkiaľ zoženieme 
minimálne 1000 eur, aby som mohol vyplatiť to čo je potrebné. A potom mi bude stačiť keď dotácia 
nabehne aj v polovici mája. Ja mám tiež, len určité možnosti ako viem pomôcť. Tiež potrebujem 
financie, nezarábam 10000 eur, že by som vedel prispieť a darovať klubu. No musel som to urobiť, lebo 
by sme nevedeli začať hrať. Neviem aká je možnosť, aby to bolo legálne a aby sme sa nedostali do 
problémov. A aby sme mali z čoho fungovať v apríli. Či zvoláte mimoriadne mestské zastupiteľstvo 
a tam sa schváli dotácia, neviem, skúste mi poradiť.     

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Skúsim navrhnúť, dnes ak prejde a schváli sa rozpočet mesta, 
vieme, že je tam narozpočtovaných 25000 eur a potom sa s nimi môže počítať na prerozdelení pre 
všetky kluby. Zmluva o dotáciách sa môže rozdeliť na dve časti, prvá časť dotácie môže byť vyplatená 
do konca apríla a ďalšia časť potom. Tak by sa potom formulovala aj tá zmluva. Keď to prejde komisiou, 
tak vieme, že s takouto čiastkou sa môže počítať pre tento klub.    

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ  - To teraz nevieme, lebo pri tomto VZN sme nerobili ešte žiadne 
prepočty. Bc. Cibuliak sa pokúšal cvične nahodiť a povedal, že by nemal byť problém, nakoľko tie kritériá 
sa nastavili na ten futbal a malo to byť ošetrené.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ten prvý proces schválenia financií na tie dotácie bude dnes 
splnený, teda ak sa schváli rozpočet.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ – Dobre ak sa to schváli, komisia bude zasadať o dva týždne. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Možno by sa pripravila zmluva o budúcej zmluve.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba vyčísliť koľko treba na ten apríl financií, či je vám dosť 
1000 eur alebo sa vyskladáme alebo nájdeme nejaký spôsob.  

Peter Rukavica, manažér klubu – Teraz budeme hrať majstrovský zápas, to vychádza 380 eur až 420 eur 
plus členské poplatky, ja počítam do 500 eur sa s touto faktúrou pre Slovenský futbalový zväz zmestím. 
A treba to vyplatiť do 15.04.2024. A ostatné potom keď sa budú schvaľovať dotácie.   

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ – Komisia bude 11.04.2024 a budeme nad tým sedieť.    

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – Najskôr na konci apríla alebo začiatkom mája budú reálne na 
účte.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A potom máte zbernú faktúru až v máji? 

Peter Rukavica, manažér klubu - Áno, a tú bude treba následne vyplatiť do 15.05.2024.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ – Takže je problém s aprílovou faktúrou.  
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Peter Rukavica, manažér klubu - Marcovou, ktorá je splatná v apríli.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Poskladáme sa ak treba.  

Peter Rukavica, manažér klubu - Ja nechcem, aby ste sa vy skladali.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Doriešime to. A teraz prejdeme k interpeláciám poslancov.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Chcem tlmočiť požiadavku od MO SZPB, ktorú nám tlmočili na 
ich schôdzi, aby sa doplnili  mosadzné tabuľky ku jednotlivým bustám pri základnej škole. Kde je 
uvedené meno ako pri buste generála Nosku a že nie sú tam uvedené roky. na takéto busty by to bolo 
vhodné pridať takúto tabuľku, či už bude mosadzná alebo iná, aspoň z rokom narodenia a úmrtia. Boli 
by radi, keby sa to urobili čím najskôr, aby to bolo už zrealizované pri oslavách, ktoré nás na jeseň čakajú. 
Chcela by som vás poprosiť aj v ich mene, Ekonomickú komisiu, prípadne aj Komisiu kultúry a športu, 
aby ste nejakým spôsobom zabezpečili. Myslím, že až taká investícia by to nebola. Bolo by to potom už 
dôstojné.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dáme to do komisie.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Už som to spomínal, že v materskej škole sa pokazil miešací stroj, čo je 
veľmi dôležitá vec. A ďalšia vec je, že tam hrozí bezpečnostné riziko, keďže sa ojnica točí a vyletuje to 
tam z toho nejako. A musia ho nejakým spôsobom obmedzovať. Boja sa ho požívať a bez neho nevedia 
pracovať. Je to investícia 3000 eur. Pani prednostka tuším o tom už vie. 

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Áno, povedali mi o tom. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To je ten stroj, čo ste hovorili, že je to časovaná bomba? 

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Áno.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Treba to riešiť. Ďalej by som vás chcel informovať, že sa vzdáva členstva 
v Komisii kultúry a športu p. Trnavský. Potrebujeme prejsť znova výzvou na nejakých nových záujemcov 
a následne voľbou na doplňujúceho člena. Vzdáva sa ku dňu 30.04.2024, do konca bude ešte aktívny, 
aby sme ho mali ešte aj pri prerozdeľovaní dotácií. A ešte k posudzovaniu žiadostí o dotácie máme tam, 
resp. si dáva žiadosť tuším Klub invalidov a je nezmysel, aby sa im pridelila dotácia z položky športových 
klubov. Je potrebné to vyčleniť buď pre Komisiu sociálnych služieb a školstva alebo to bude mať svoju 
kolonku, lebo aj im treba pomôcť.    

Vladimír Pašiak, poslanec MZ - Chcel by som upozorniť na jednu vec, dlho sa tu hovorilo o športe, 
o nákladoch. Myslím, že to nie je náklad, ale to investícia do tých detí, z daní občanov. Takže to treba 
brať ako investíciu, lebo tie deti raz vyrastú a spomenú si, čo a v akom športe sa mohli realizovať. To je 
jedno či u Ing. Lopušného alebo p. Rukavicu. Jedná sa o to, že to musíme brať ako investíciu, investíciu 
do ľudí, ktorých tu vychovávame, ktorí prídu naspäť do Tisovca a budú tu žiť. Keď zmeníte tento pohľad, 
asi takéto hádky tu nebudú.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ – Pozrel som si posledný e-mail, ktorý ste mi poslal pred 
zastupiteľstvom, vo vzťahu k spoločnosti CALMIT s.r.o.. Trochu ma sklamal váš postup, lebo keď sme sa 
posledne rozchádzali, dali sme vám za úlohu do 13.04.2024 zabezpečiť podklady. Keby ste povedal, že 
im chcete písať, tak by sme vám uložili to urobiť už na druh deň. Brali sme to tak, že niekto do tej 
Bratislavy vycestuje a tie podklady z toho spisu zabezpečí. Preto ste požiadal aj o predĺženie lehoty. 
Myslím, že sme navrhovali tri pracovné dni, vy ste požiadal o päť pracovných dní. Mysleli sme to tak, že 
preto chcete predĺžiť lehotu, že pôjdete do tej Bratislavy a tie podklady donesiete, aby sme vedeli 
reálne o čom debatujeme. Z toho prípisu z ministerstva, čo si nám minule poslal sme zistili, že to 
rozhodnutie je už právoplatné. Bolo platné už v čase konania zastupiteľstva, čo nám tiež opomenul 
niekto povedať. A o to viac tlačí, to čo sme vám uložili, aby bol vypracovaný návrh na zrušenie toho 
rozhodnutia mimo odvolacieho konania. Tak sa chcem opýtať v akom stave je ten návrh?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – Návrh som chcel dnes v rámci diskusie s vami prebrať, lebo 
potrebujem ho prebrať s vami ako právnikom. Čo sa týka toho, že ste ma požiadali, aby som do piatich 
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dní zabezpečil podklady zo spisu, som kontaktoval ministerstvo, že chcem prísť pozrieť spis, že to vystalo 
z mestského zastupiteľstva, bolo mi jednoznačne povedané, že si máme podať žiadosť, lebo nám 
nedovolia nahliadnuť do spisu. Tak na základe toho, sme napísali a poslali žiadosť a čakali sme na 
odpoveď, ktorá prišla včera do elektronickej schránky, poobede cca o 16,00h. Tiež som tam telefonoval 
dvakrát alebo trikrát každý deň, aby sme reálne niečo mali, aby som vám vedel posunúť informáciu. 
Stanovisko ministerstva bolo také, že v tomto štádiu do spisu nemôžeme nazerať, nakoľko sme dotknutá 
obec.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V stanovisku, ktoré si nám poslal pred hodinou je napísané, že máte 
prísť sami do spisu, že oni vám papiere zasielať nebudú. To je v tom stanovisku napísané, ktoré ste nám 
pred hodinou poslal.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - V tom stanovisku bolo napísané, že ministerstvo 15.12.2023 
poslalo oznámenie na mesto Tisovec, že máme sa vyjadriť a prísť pozrieť. Mesto prebralo 18.12.2023 
a tam bola lehota troch pracovných dní. Bolo to zo strany ministerstva zvláštne, že to riešia tesne - pár 
dní pred Vianocami a kto tam pôjde do Bratislavy pre tie materiály. Aj pokladnicu uzatvárajú 15.12. 
a potom tam už ani nerobia. Je to pre mňa zvláštne tie termíny zo strany ministerstva. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dnes nám prišlo do elektronickej schránky. Jedno sme 
vybavovali a telefonovali, písali žiadosť a na druhé sme dostali odpoveď. Aj preto som chcel to dnes 
rozobrať, lebo urgentne po Veľkej noci tam bude treba ísť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja som sa pýtal v akom štádiu je príprava návrhu na zrušenie 
rozhodnutia. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Preto som to chcel s vami v rámci diskusie prediskutovať, alebo 
po zasadnutí, aby sme to stihli spracovať, aby to bolo po odbornej stránke také ako to má byť.  
a odborná pomoc bude musieť ísť z vašej strany JUDr. Keleti.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Tiež som si to čítala a myslím, že v tej prvej listine na prvej 
strane nie je kóšer znenie. Tam sa neguje prvá polovica strany s vyjadrením, buď to platí alebo nie. 
proste to tam nesedí. Asi sa to zle prerobilo, lebo s tým zmyslom dotyčnej listiny nemá absolútne nič 
spoločné. Bazíruje sa tam na jednom slove, na to by sme sa potom pozreli.  
 
 

K bodu 7)  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu MESTA  
                   TISOVEC na rok 2024 a k návrhu viacročného rozpočtu  
                      na roky 2025 – 2026  

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Návrh rozpočtu bol upravený a prejednaný 
v Ekonomickej komisii. Boli vzaté do úvahy všetky pripomienky, ktoré dali občania mesta Tisovec. Tým 
pádom sa rozpočet zmenil. Celkové príjmy budú dosiahnuté vo výške 4743291 eur a celkové výdavky 
vo výške 4741601 eur. Teda príjmy sú vyššie ako výdavky.  Rozpočet na rok 2024 je zostavený ako 
prebytkový. Po vylúčení všetkých finančných operácií je výsledkom rozpočtovaný prebytok vo výške 
340931 eur. Bežný rozpočet na rok 2024 je zostavený ako prebytkový v sume 93231 eur. V ďalšom bode 
je dané písomné vyhodnotenie pripomienok, ktoré sa nemohli zapracovať, resp. vysvetlenie. Takže toto 
by som už nerozberala. Boli upravené jednotlivé položky, rozpočet je už druhýkrát, resp. tretíkrát 
upravovaný. Tento predložený návrh rozpočtu na rok 2024 odporúčam Mestskému zastupiteľstvu 
v Tisovci  schváliť a návrh rozpočtu na roky 2025 a 2026 zobrať na vedomie, aby sa mohlo pracovať 
v normálom režime.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 

predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu MESTA TISOVEC na rok 2024 
a k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2026 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 274/2024 
 
 

K bodu 8) Rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rok 2024  
                  a výhľadovo na roky 2025 a 2026  

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa - Návrh rozpočtu Základnej 
školy Dr. V. Clementisa na rok 2024 prešiel komisiami, predložil sa už vlani koncom roka. Ak máte nejaké 
otázky, rada zodpoviem.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 

predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

A) s c h v a ľ u j e  
Rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rozpočtový rok 2024 v členení: 
- príjmy celkom:      63 466,00 Eur 
- výdavky celkom:          1 244 112,00 Eur 

B) b e r i e   n a   v e d o m i e 
Výhľadový rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rozpočtové roky 2025 a 2026 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 275/2024 
 
 

K bodu 9) Rozpočet Základnej umeleckej školy Tisovec na rok 2024  
                  a výhľadovo na roky 2025 a 2025  

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Návrh rozpočtu Základnej umeleckej 

školy Tisovec na rok 2024 ste dostali elektronickou formou. Ak máte nejaké otázky, rád zodpoviem.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 

predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

A) s c h v a ľ u je  
Rozpočet Základnej umeleckej školy Tisovec na rozpočtový rok 2024 v členení: 
- príjmy celkom:     11 400,00 Eur 
- výdavky celkom:                223 292,00 Eur 

B) b e r i e   n a   v e d o m i e  
Výhľadový rozpočet Základnej umeleckej školy Tisovec na rozpočtové roky 2025 a 2026 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 276/2024 
 
 

K bodu 10) Rozpočet MESTA TISOVEC na rok 2024 a výhľadovo na roky 2025 a 2025  

Ing. Hana Homoľová, predsedníčka Ekonomickej komisie - Rozpočet počíta s prebytkom 1690,00 eur. 
K zverejnenému rozpočtu, ktorý bol zverejnený 13.02.2024 boli podané pripomienky od Ing. Tokára                            
a p. Pašiaka. Niektoré pripomienky boli zapracované v rozpočte už vo februári na komisii a takisto aj 
v marci. Pripomienkam, ktoré boli predložené sme sa snažili vyhovieť a na základe ich opodstatnenia 
a akceptovania boli zapracované do návrhu rozpočtu, boli tam zmeny aj klasifikácií. Z tých pripomienok 
nám potom vyšiel plánovaný prebytok hospodárenia na 1690,00 eur. A ešte poviem, že sme návrhom 
rozpočtu zaoberali na ekonomickej komisii od decembra 2023 - štyrikrát, teda sme dosť intenzívne 
tomu venovali.    

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Chcem sa opýtať k metodike schvaľovania, viem, že tento rok to dosť 
pozde schvaľujeme, ale či by sme my poslanci nemohli mať hrubú verziu skôr, lebo aj my sme mali 
zasadnutie Výboru m. č. deň predtým, ako bol návrh rozpočtu len zverejnený. Potom nie je šanca dať 
nejaké pripomienky. Viem, že je tam zákonná lehota na pripomienkovanie občanov, to je v poriadku. 
No keď my poslanci máme o tom rozhodovať, my by sme mohli mať trochu skôr tie informácie. Do 
15.10.2023 sme mali dať návrh investícií, ktoré chceme zapracovať do rozpočtu. A pokiaľ viem nejaký 
návrh rozpočtu už bol v novembri. A my máme vo Výbore m. č. ekonómku Bc. Miklášovú, ktorá prišla 
tiež na niektoré veci v návrhu.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Môžem k tomu povedať to, že ten proces je zložitý. Tento rok sa 
rozpočet sa zostavoval naozaj ťažko, lebo aj predpoklad koľko dostaneme zo štátu dosť kolísal, nevedeli 
sme koľko môžeme zapojiť do rozpočtu financií. Ekonómka mestského úradu do návrhu zapojila aj 
použitie fondov, a aj s tým sme museli nejako zápasiť. Proste bez súhlasu zastupiteľstva to použitie 
fondov sa nemôže dať do rozpočtu. Potom si dávali investície každá komisia a nám vyšiel schodok okolo 
500000 eur. požiadali sme ekonómku nech nám pripraví tabuľku povinné náklady, výdavky na chod 
mesta a potom len tie čo budú navyše. Naozaj sme trápili štyri mesiace, aby sme dostali reálne čísla. 
Ďalšia vec sú rozpočty základnej školy a základnej umeleckej školy, ktoré sme preberali na komisii, len 
minulý mesiac. Tie sa k nám skôr nedostali. Všetko nadväzuje jedno na druhé. 

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Pani riaditeľka povedala, že návrh rozpočtu predložila už vlani.      

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa - Áno, už vlani sme posielali. 

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy - Aj my. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Aj keď sa mal rozpočet schvaľovať vo februári, ale v našej komisii 
sme rozpočty škôl nemali, mali sme ich len tento mesiac.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nerozumiem vašej otázke Ing. Belica, lebo ja som konkrétne 
zapracovával veci, ktoré ste poslal e-mailom. Podľa mňa vy ste vedel, že sa niečo spracováva a je vašu 
požiadavku sme zapracovávali. Myslím, že to bolo vo februári, keď Ing. Homoľová bola chorá.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Naša požiadavka išla, len na základe toho, že sme ohľadne toho 
dotazovali. Keby sme to mali mesiac skôr, bolo by to jednoduchšie pre nás. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pre nás to nie je problém, vedúca oddelenia môže každému 
poslancovi poslať ten návrh rozpočtu.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Otázkou je, či aj vy chcete aj mínusový rozpočet. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Prišiel prvý návrh rozpočtu, ktorý rátal s napojením fondov. Museli 
sme si vysvetliť, že takto rozpočet vyzerať nemôže, lebo nemôžeme zapojiť výdavky, ktoré zákon 
neumožňuje. Trvalo mesiac kým mestský úrad rozpočet prerobil, aby sme reálne o ňom mohli 
debatovať. Nie je problém, aby vám poslala vedúca oddelenia návrh rozpočtu v procese prípravy.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Len sa zamocete do tých čísiel.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Neviem ako to bolo po minulé roky, či je bežné schvaľovať rozpočet 
v marci. Možno tam bola chyba pri prvom procese. K budúcemu rozpočtu by bolo možno potrebné si 
spoločne sadnúť. Tie pripomienky, ktoré poslal Ing. Tokár boli evidentne zapracované, či nie na zváženie 
ho pozvať na zasadnutie komisie a tiež takýchto ľudí, ktorí majú k návrhu čo povedať.        

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ing. Tokár sa do tej prípravy ponúkol sám a bolo mu povedané, že nie 
je potrebný, tak asi toľko k tomu.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Padla tu výčitka, že rozpočet nebol schválený vlani, napr. v Brezne 
schvaľovali v decembri a tí to dokázali.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Keby sme ho schválili my, tak by bol nereálny, pretože vedúca 
oddelenia dala do rozpočtu z hľadiska podielových daní, maximálnu prognózu, ktorá sa nakoniec 
ukázala, že je nezmysel. Ešte dnes by sme plakali, že sme schválili rozpočet.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Potom čo, zobrali by sme si úver na výdavky, ktoré sú v rozpočte 
a nemáme k tomu príjmy?  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Keď boli chyby, dobré je, že sa odhalili.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Budeme radi, keď sa niekto ďalší zapojí do prípravy rozpočtu.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Vidíme, že niektoré veci nefungujú, lebo sú odkázané na schválenie 
rozpočtu.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Nikto vám nebráni zapojiť sa do prípravy rozpočtu. Pripravovať 
rozpočet je niečo iné ako robiť napr. účtovníctvo. Je to zložitý proces.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Už len podľa tých chýb, ktoré sa urobili, to nie je jednoduché.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Komisia zostavuje rozpočet na základe čerpania napr. roku 2022 
alebo 2023 a porovnávame údaje, prečo je ten ktorý údaj nižší alebo vyšší. A niektoré vnútorné veci, 
ktoré sú poprepájané, neovládame. Poznajú to, len tí, ktorí s tým pracujú.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - A ešte k tým k pripomienkam Ing. Tokára, pýtal som sa na komisii, či 
je to v poriadku a bolo mi povedané, že áno. A keď prišla písomná pripomienka, tak to už nebolo 
v poriadku. Takže niekde inde je trochu chyba vo vzťahu k prípravy rozpočtu.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ako povedal Ing. Belica, bude dobré, aby sa do prípravy zapojilo 
čo najviac ľudí, aby sme sa tomuto vyvarovali. A neviem, kto to povedal Ing. Tokárovi, lebo ja som s ním 
nekomunikoval. Neviem, že by bol oslovil niekoho na spoluprácu a ani neviem, žeby ho bol niekto 
odmietol. Nevolal som mnou, ani ma nekontaktoval, to je na margo toho čo povedal JUDr. Keleti. chcem 
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sa opýtať pána riaditeľa základnej umeleckej školy, máte niečo k rozpočtu, nakoľko váš bod predložil 
predseda Komisie sociálnych vecí a školstva Ing. Kubíni. 

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy - Chcem, len zareagovať k nášmu rozpočtu, my 
sme čakali kým sa utrasie ten koeficient, na ktorý sme mohli napočítavať a na základe toho sme urobili 
rozpočet a ten spravili 27.11.2023.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ako som povedala, rozpočet sa ku nám dostal až v marci.  

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy - Tak to neviem, ale akonáhle sme ho urobili, 
poslali sme ho.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 

prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

A) s c h v a ľ u j e  
Pripomienky k návrhu rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2024 

B) s c h v a ľ u j e  
Rozpočet MESTA TISOVEC vrátane rozpočtových organizácií na rozpočtový rok 2024 po 
zapracovaní pripomienok v členení: 
- BEŽNÝ ROZPOČET:                 93 231,00 Eur 
- bežné príjmy:             3 881 317,00 Eur 
- bežné výdavky:            3 788 086,00 Eur 
- KAPITÁLOVÝ ROZPOČET:              247 700,00 Eur 
- kapitálové príjmy:               670 286,00 Eur 
- kapitálové výdavky:               422 586,00 Eur 
- FINANČNÉ OPERÁCIE:                          - 339 241,00 Eur 
- príjmové finančné operácie:              191 688,00 Eur 
- výdavkové finančné operácie:                           530 929,00 Eur 

C) b e r i e   n a   v e d o m i e  
Výhľadový rozpočet Mesta Tisovec na rozpočtové roky 2025 a 2026 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 277/2024 
 
 

K bodu 11) VZN, ktorým Mestské zastupiteľstvo v Tisovci určuje zásady  
                     hospodárenia a nakladania s majetkom MESTA TISOVEC  

Ing. Hana Homoľová, predsedníčka Ekonomickej komisie - Návrh VZN bol vo februári stiahnutý 
z rokovania. Zásady hospodárenia prešli Ekonomickou komisiou, boli tam úpravy v jednotlivých 
sumách, týkajúcich právomocí mestského zastupiteľstva a primátora mesta. Pripomienky k návrhu VZN 
podal Mgr. Migaľa, v niektorých veciach mu bolo vyhovené a v niektorých nie. na komisii sme si prešli 
tieto pripomienky a zapracovali ich. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli 08.02.2024, pripomienky 
sa mohli podávať do 19.02.2024 a tie vyhodnocovali ešte vo februári. Pripomienky a ich vyhodnotenie 
k návrhu ste dostali písomne.  



 
 

17 

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Pozeral som si pripomienky a zdôvodnenie Mgr. Migaľu, chcem sa opýtať 
na dva body, na vaše zdôvodnenie. Prečo sa mení pri nakladaní s majetkom mesta, kde schvaľuje 
a rozhoduje primátor (Čl. 5, ods. 7, písm. b)), suma 1660 eur na 350 eur?      

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Pri všetkých bodoch sa išlo na takúto sumu. Keď sa jedná o danú 
položku v rozpočte, môže ísť aj na vyššiu sumu. Pri kupovaní nejakej veci nemôže to robiť svojvoľne,  
potrebuje tam rozpočtové opatrenie. Napr. keď máte v rozpočte na opravu auta 3000 eur a potrebujete 
kúpiť  koleso a je to v rozpočte, tak je to v poriadku, ale keby sa položka prekročila, potrebuje súhlas. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Musíte to vnímať, že to byť v súlade s Čl. I., ods. 6, písm. a), kde je tá 
hranica úplne iná, pokiaľ sa to týka sumy v schválenom rozpočte, a tá suma je nesúlad v doterajších 
dokumentoch mesta alebo v častiach dokumentu máme nejakú sumu, niekedy bola 100 eur, raz 330 
eur, 1000 eur, ta sme to dali na 350 eur.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Takže akonáhle to bude stáť 360 eur a nebude to v rozpočte, lebo boli 
také prípady, čo som čítal, tak sa musí zvolať mimoriadne zastupiteľstvo?    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Keď je to v rozpočte, napr. na opravu strojov je narozpočtovaných 
10000 eur a má sa táto položka už má prekročiť, tak vtedy je potrebný súhlas zastupiteľstva 
a rozpočtové opatrenie.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ten sumár je primeraný tomu, aby sa nám nestávalo to, že tri dni po 
voľbách sa objednali neplánované okná do MsKS, k tomu kávovar za 800 eur a podobné prehmaty, čo 
za posledné obdobie prežívame.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Takú istú otázku som mal aj k Čl. 5., ods. 7, písm. m), ktorý sa týka  
prenájmu nehnuteľného majetku z hľadiska právomoci primátora mesta. Tam je tiež 350 eur.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - To sa týka krátkodobých nájmov, keď majú predajné akcie, 
poprípade stužkové a svadby. Na tých poplatkoch sa nepresiahne táto suma.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja by som sa chcel opýtať, k Čl. 5 ods. 6, písm. aa): pri nakladaní 
s majetkom mesta mestské zastupiteľstvo schvaľuje a rozhoduje o vyhlásení verejného obstarávania, 

ak predpokladaná hodnota jeho predmetu je min. 10000 eur a určuje jeho podmienky, ako si to 
predstavujete a ako to bude vypadať v praxi? Podmienky sú stanovené zákonom o verejnom 
obstarávaní.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Áno, predstava komisie nie je vytyčovať zákonné podmienky, to nemá 
význam. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tak potom to nie je vyšpecifikované.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Jednoducho, keď sa pôjde obstarávať nad 70000 eur, tak to verejné 
obstarávanie vyhlási mestské zastupiteľstvo a určí základné podmienky, aby sa nám nestalo to, čo sa 
stalo teraz, kde pri verejnom obstarávaní na prvom mieste bol DMPLAST a potom ďalších miestach sú 
dve firmy. A takto verejných obstarávaní máme štyri alebo päť. Ide o to, aby mestské zastupiteľstvo 
určilo, že sa to bude robiť transparentne a to tak, že verejné obstarávanie sa zverejní na stránke mesta, 
vo vestníku verejného obstarávania, aby sme zabezpečili prístup čo najväčšieho počtu subjektov, aby 
to nešlo, ako by som to povedal, v takom poloutajenom režime, ako to išlo v priebehu minulého roka. 
To je všetko. Nebudeme zasahovať do podmienok, ktoré stanovuje zákon, jednoducho zmyslom tohto 
článku je zabezpečiť transparentnosť obstarávaní, ktorá sa v meste vytratila.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Preto som sa pýtal, lebo to tam nebolo napísané. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Myslím si, že tu nikto nie je expert na verejné obstarávanie, preto 

účelom tohto článku je transparentnosť, ktorá sa tu vytratila.   



 
 

18 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už niekto nemá žiadne pripomienky a návrhy, dávam návrh 

na hlasovanie, kto je za, aby sa VZN prijalo v znení zverejneného návrhu s pripomienkami, kto je proti, 

zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo sa kvalifikovanou 
väčšinou uznieslo na návrhu VZN.  
 
 

K bodu 12) Pridelenie bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského s. č. 1470 v Tisovci 

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Na komisii sme sa zaoberali žiadosťou 
p. Snopkovej o pridelenie nájomného bytu. Dostala sa do bodu, do ktorého sa dostala a myslím si, že 
jej mesto vychádzalo rok v ústrety, z jej strany to nebolo také. Aj v poslednej fáze, pracovníčky TSP 
urobili svoju prácu. A čo sa týka toho prenájmu sa komisia zhodla, že  neodporúča schváliť pridelenie 
bytu žiadateľke.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V súčasnosti prebieha výkon exekúcie. Bolo to odložené do 
17.04.2024. na základe rozhodnutia súdu, mesto nemá povinnosť jej zabezpečiť náhradné bývanie. 
A exekútor 17.04.2024 príde vykonať prebratie. Viem, že prebieha proces žiadostí v meste Hnúšťa, kde 
má pani Snopková podanú žiadosť o sociálny byt.  

 

***prestávka z dôvodu výpadku elektriny*** 
 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Z Hnúšte požiadali o informáciu aký je dôvod, na základe čoho 
sme vypovedali zmluvu o nájme, aké mala súdne rozhodnutia a porušenia voči mestu. Na túto žiadosť 
budeme ešte odpovedať a predpokladám, že to bude  slúžiť ako podklad pre ich bytovú komisiu, aby 
vedela komisia rozhodnúť, či jej pridelia byt alebo nie.  Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy 
k tomuto bodu, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Žiadosť p. Heleny Snopkovej, bytom Tisovec o pridelenie jednoizbového bytu v 30 b. j. na ulici 

Jesenského s. č. 1470 v Tisovci, doručenej dňa 12.03.2024  
b) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva pri Mestskom zastupiteľstve v Tisovci zo dňa 

18.03.2024, ktorým komisia po posúdení žiadosti podľa Čl. 4 ods. 1), 2) VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov, neodporúča uzavrieť 
nájomnú zmluvu na nájomný byt, keďže žiadateľka nesplnila podmienky v zmysle Čl. 3 ods. 1 
písm. f) a zároveň sú splnené podmienky pre vyradenie žiadateľky z evidencie podľa Čl. 3                
ods. 2 písm. a), e) VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných 
bytov 

2 )  n e s c hv a ľ u j e  
Pridelenie nájomného bytu uvedeného v ods. 1) písm. a) Uznesenia do užívania žiadateľke 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 
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ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 278/2024 
 
 

K bodu 13) Zrušenie Materskej školy Rimavská Píla  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Na stôl sa nám dostala pálčivá téma a to je Materská škola Rimavská 
Píla. Túto tému sme preberali nie prvýkrát zastupiteľstvom, ale neoficiálne, nie ako dnes oficiálne. 
V minulosti to bolo odôvodnené tým, že Rimavská Píla  chce mať určitú základnú občiansku vybavenosť, 
takže sme sa neposúvali ďalej. Treba povedať, že v tom období za vedenia Ing Mináča a Mgr. Milecovej 
bola návštevnosť materskej školy podstate vyššia ako je dnes. No súčasný stav, resp. minulý rok bol taký, 
že k pomere tým ekonomickým nákladom a počtu detí, ktoré navštevujú materskú školu, sme došli do 
takého bodu, že pre mesto je neúnosné financovať túto inštitúciu. Zasadnutia našej komisie sa zúčastnil 
aj pán primátor. Treba povedať, že zo strany mesta bolo postarané aj investované, pamätám si, že prvý 
kotol zabezpečili mestské lesy, potom sa zakúpil plynový kotol. Sú tam vysoké náklady, o ktorých vám 
povie primátor mesta. Nie je sme schopní to ďalej financovať. Hovorili sme aj  s riaditeľkou Materskej 
školy v Tisovci, že nie je problém zobrať deti a dokonca sa nebude potrebné ani rozširovať materskú 
školu v Tisovci, pretože tie ďalšie ročníky, ten demografický vývoj nie je priaznivý. Tie deti, ktoré 
navštevujú alebo by mali navštevovať materskú školu, predpokladám, že chodiť do materskej školy 
nebudú. Ak by bol záujem, mesto by možno zabezpečilo kyvadlovú dopravu, ale predpokladám, že taká 
situácia nenastane. Komisia jednoznačne zhodla, že ďalšie fungovanie materskej školy nebude možné.   

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Ja som ohľadne tohto dotazoval už aj pred mesiacom, pretože sme sa 
dočítali v návrhu rozpočtu, že s financovaním materskej školy sa od septembra už nepočíta. Nejaké 
šumy boli, oficiálne sme nič nemali, takže sme k tomu nevedeli až tak vyjadriť. Na druhej strane 
chápem, že tie čísla sú jasné a sú dosť vysoké. Tam nemáme ani taký relevantný argument proti, skôr 
do budúcnosti, čo sa týka Rimavskej Píly, skôr by sa malo o tom hovoriť, ako na zastupiteľstve. Nie že 
by sme chceli byť proti, ale aj do budúcnosti treba hľadať riešenie, lebo je tam dobrá a opravená 
budova, čo ďalej s tým. Nad týmto sa treba zamyslieť. A druhá vec je, hovoril som s pani riaditeľkou,  že 
tam teraz ostanú rómske deti, pre ktoré by bola potrebná nejaká predškolská príprava, učiť ich nejakým 
základným návykom. Pre tieto deti, aj keď do materskej školy chodili všelijako, by bolo niečo urobiť, aj 
keď sa materská škola zruší. Máme tam aj komunitné centrum, kde by som chcel apelovať, aby sme 
hľadali nejaké spôsoby, lebo viem, že takýchto detí máme dosť. Bolo by dobré nájsť nejaký spôsob, 
nejaký projekt a výzvu, vidím tam priestor.       

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ako povedal už Ing. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb 
a školstva, že tá demografická krivka klesá. Riešili sme to aj na Ekonomickej komisii, čo sa týka 
alternatívy rozšírenia kapacity Materskej školy v Tisovci tým, že by sa urobila jedna trieda. Uvažovali 
sme s dodávaním stravy z kuchyne základnej školy. Na poslednej komisii riaditeľka Materskej školy v 
Tisovci povedala, čo sa týka kapacity zariadenia, že deti, ktoré tam chodia a tie ktoré sa budú presúvať 
z Rimavskej Píly, kapacitne zvládne, nie je potrebné rozširovať priestory, že pojme aj deti, ktoré sa budú 
sa prihlasovať na ďalší školský rok v Tisovci aj na Rimavskej Píle. Čo sa týka samotného objektu 
Materskej školy Rimavská Píla budete musieť rozhodnúť vy, poslanci, aký bude plán, či už v rámci 
komunity alebo ďalších plánov mesta. Čo sa týka fungovania materskej školy ďalej, v rámci zákona musí 
reálne byť prihlásených osemnásť detí. Všetci vieme, že reálne chodí do materskej školy štyri až osem 
detí. Je to terajšia situácia po vlaňajšom roku, kedy deti, ktoré pravidelne navštevovali materskú školu, 
sa niektoré odsťahovali a niektoré odišli do Materskej školy v Tisovci. Je pravda, že veľká časť detí je 
z osady a tá návštevnosť je veľmi slabá. Keď poviem, že je tam pravidelne šesť detí, tak je to veľa. A keď 
si porovnáte tie náklady, či už na vykurovanie, elektrinu a iné náklady, tiež na mzdy, je to rádovo 100000 
eur. Teda z racionálneho hľadiska, pri dnešnej situácii samospráv a pri tej návštevnosti je to na zváženie, 
aby ste sa týmto zaoberali na mestskom zastupiteľstve. Stav je taký, že ten úbytok detí je dlhodobý 
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a reálne náklady (energie, mzdy), ktoré sa vynakladajú ďaleko prevyšujú. Aj včera a dnes nie sú deti 
v materskej škole, boli len tri deti, preto čerpajú náhradné voľno. Aj vy, Ing. Belica, viete aké problémy 
sú v materskej škole, aká je návštevnosť materskej školy v pomere s vynaloženými finančnými 
prostriedkami zo strany mesta.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Je to okolo 130000 eur.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, náklady sú od 100000 eur do 130000 eur.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Aby to nebolo pochopené tak, že tam je minorita, že nemáme záujem.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, to nie je. 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Je to čisto ekonomické.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Je to racionálne a ekonomické riešenie. Ukazuje sa, že 
v budúcnosti sa tam nebude viacej detí, že to tam na ústupe a nielen tam, ale aj v Tisovci. Vidíte, že kde 
sa hýbe tá demografická krivka, preto sa to prejednávalo na komisii a dospela k tomuto záveru. 
Kapacitne na pomer zamestnancov a vynaložené prostriedky je materská škola neefektívna. Dovolím si 
povedať, že vysoko neefektívna.   

Denisa Mániová, občianka - Čo bude so zamestnancami, ktorí pracujú v materskej škole? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V rámci kapacity v Materskej škole v Tisovci, jedna kuchárka p. 
Foľková tam končí, ide do dôchodku, ale tam nastal personálny posun. Čiže toto bude treba personálne 
riešiť.     

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Tiež máme avizované z materskej školy, že 
jedna učiteľka ide do dôchodku, takže jedna bude určite vyriešená a potom budeme musieť riešiť 
ostatné.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Je tam jedna asistentka? 

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Asistentka rozviazala pracovný pomer, teraz 
v máji končí.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dohodli sme sa s pani riaditeľkou, že už nebudeme obsadzovať 
toto miesto na tri mesiace. Samozrejme potom môžeme požiadať o asistentku od septembra.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Asistentka má pracovnú zmluvu do 
31.08.2024, vtedy končí projekt.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Chcem sa opýtať, rozprávali sme sa o tej možnosti, že keď bude treba, 
budeme zvážať tie deti zo slabšie sociálnych rodín, či je to v poriadku a či je to možné? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Myslím, že tam bude treba súhlas rodičov.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neriešim, či bude záujem, riešim ak bude, či sme na to pripravení.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Hovorili sme aj o takejto alternatíve, a tiež sme hovorili, že môže 
nastať taká situácia, že aj obyvateľstvo z Rimavy bude chcieť, aby sme aj im zvážali deti.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tu vyslovene riešime sociálne slabšie rodiny.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Viem to zistiť, ale myslím, že tam bude potrebný súhlas rodičov.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pýtal som sa, či sme na to pripravení, keby sme museli poskytovať 
takúto sociálnu službu.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Vozidlo musí byť aj vybavené na 
zvážanie detí. 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Technicky to teraz neriešime.  



 
 

21 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pýtal som sa či sme na to pripravení keby to bolo potrebné, aby sme 
na to mysleli.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Mesto auto má, tak to vieme poriešiť.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Personálne by sa to riešilo tak, že by  
došlo k zmene pracovných podmienok, bola by to kumulovaná funkcia u vodiča. Tam sú potom aj 
podmienky ako je pravidelné preskúšanie vodičov, ktorí bežne používajú vozidlá, absolvujú preskúšanie 
1x za 2 roky, pri tomto by to musel absolvovať  1x za rok. Potom aj pravidelné preventívne prehliadky, 
tam sú trochu sprísnené podmienky, ale nie také, aby sa to nedalo zvládnuť a ani nie za strašné 
prostriedky.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Bude to lacnejšie ako 130000 eur, je to možno cca 200 km za mesiac.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - A čo sa týka aj samotného procesu, dostali sme výstup 
z ministerstva školstva, čo treba urobiť. Podklady som preposlal Mgr. Kobyljakovej, takže ako 
postupovať legislatívne vieme, ako sú vyjadrenia hygieny a pod.. Ak už nemáte žiadne pripomienky 
a návrhy k týmto bodom, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  s c h v a ľ u j e   
Zrušenie Materskej školy, Vansovej 231, Tisovec k 31.08.2024  

2 )  p o v e r u j e   
Primátora mesta Bc. Jána Vengrína, MBA, aby zabezpečil legislatívny proces zrušenia Materskej 
školy, Vansovej 231, Tisovec   

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 7 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: Ing. Ján Belica, Mgr. Marta Svobodová  

UZNESENIE MZ č. 279/2024 
 
 

K bodu 14) Zmluva o poskytovaní služieb  

Róbert Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR - Na komisii sme sa zaoberali návrhom 
Zmluvy o poskytovaní služieb v Informačnom centre mesta Tisovec cez poskytovateľa SLUŽBY MESTA 
TISOVEC s.r.o.. Komisia doporučuje schváliť zmluvu s pripomienkou, aby termín úhrady bol presunutý 
z 30.6. na koniec roka.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ktorý je to článok? 

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Je to Čl. II. Cena za poskytnuté služby, druhý odstavec.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V druhom odstavci chcete opraviť do 30.11. a v štvrtom musíte 
opraviť do 31.10.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Túto zmluvu sme prešli, za mesto chcem povedať, že chceme, 
aby sa cestovný ruch rozvíjal. Chcem, aby sme si to ešte prešli, predmet a účel dohody, poprípade tie 
body. A zmluva je postavená viac menej na povinnostiach objednávateľa. Chýba mi tam opačný 
záväzok. Treba si prejsť ten predmet a účel dohody, aby tam bola vzájomná participácia.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Čo sú tie tri bodky - mesta o .....?  
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Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Tieto veci nadväzuje na pôvodný text, 
preto tie trojbodky. 

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Poskytuje informácie o meste atď., to sa vymenováva.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aby sme boli zaviazaní nejakou spoluprácou. Prešlo sa to na 
komisii a iný priestor k tomu nebol, pretože to p. Boháčik to doniesol priamo na komisiu výstavby, 
rozvoja mesta a CR.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Edičné výstupy, to môže robiť akurát Mgr. Svobodová, nejaké odborné 
spracovanie, alebo iný slovenčinár. 

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Robila som, aj robím.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To by malo ísť preč, pretože to môže robiť, len slovenčinár.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Myslíte to odborné spracovanie edičných výstupov za oblasť 
cestovného ruchu v meste, zabezpečovanie a získavanie zdrojov na vytvorenie? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Áno.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A keď sa robia propagačné materiály?  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Aspoň prípravné spracovanie. 

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Vždy si dávali odkonzultovať, či to boli propagačné materiály 
alebo tabule.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Dajme ako prípravné spracovanie.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Viem, že robil tie letáčiky.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Dobre tak dajme prípravné spracovanie edičných výstupov. Preč by 
malo ísť tvorba a vedenie archívu fotodokumentácie CR, to tam netreba. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - To bolo v pôvodnom.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A tie plagáty a fotky? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nejaké sú, ale nevytvárame archív. A určite musí preč organizovanie 
a realizácia prehliadok mesta prehliadok pre domácich a zahraničných turistov. On má predsa svoje 
pracovné povinnosti.  Nerealizuje prehliadky, to robí kultúra.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To je len návrh. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Inak je to v poriadku.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Z pohľadu živnosti informačné 
centrum my oficiálne nemáme.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Nie je to stredisko? 

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - To si dal p. Kojnok, len názov, ale 
oficiálne v živnosti máme len kníhkupectvo, lebo ten posledný bod je prevádzka TIK. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Tak to dáme preč.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Takže dáme preč letných a zimných stredísk, potom odborné 
spracovanie edičných výstupov. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - To sa nechá, ale dá sa ako prípravné 
odborné spracovanie edičných výstupov.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tvorba a  vedenie archívu fotodokumentácie CR to pôjde tiež 
preč. 
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Keď to tam aj ostane, ale archív CR, či vôbec nejaký potrebujeme.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dobre, a tiež pôjde preč organizovanie a realizácia prehliadok 
mesta pre domácich a zahraničných turistov a prevádzka TIK. A ostatné môže byť? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Áno.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - V pôvodnom texte návrhu je 
sprevádzanie po turistických trasách?   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To sa aj robí.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. kultúry a športu - To nekoliduje s tým čo robí?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem, čo tým myslíte. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. kultúry a športu - Napr. sprevádzanie v mestskom múzeu? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem, či niekto ešte chodí do toho nášho mestského múzea.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. kultúry a športu - Áno, chodia.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To robila vždy kultúra, neviem, či nie p. Kojnoková.  

Mgr. Štefan Sabó, zamestnanec Odd. kultúry a športu - Aj robí, striedame sa.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Neviem, či ste nemysleli, lebo                   
p. Kojnok chodí ako turista pre rozhlas a televíziu v rámci činnosti. To bolo aj v tej starej zmluve.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tak do dáme schváliť s pripomienkami, ktoré sa zapracujú do 
zmluvy. Takže ja navrhujem, upraviť Čl. I. Predmet a účel dohody, ktorý sme si práve odkomunikovali.  
Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedníčku návrhovej komisie, 
aby prečítala návrh na uznesenia.  

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   
Žiadosť o pokračovanie v poskytovaní služieb v Informačnom centre MESTA TISOVEC, na 
prevádzke predajne KNÍHKUPECTVA, Francisciho 1193/2, Tisovec cez poskytovateľa SLUŽBY 
MESTA TISOVEC s.r.o., Francisciho  818/37, 980 61 Tisovec  

2 )  s c h v a ľ u j e   
Zmluvu o poskytovaní služieb medzi Mestom Tisovec a spoločnosťou SLUŽBY MESTA TISOVEC 
s.r.o., Francisciho  818/37, 980 61 Tisovec, uzavretej podľa § 269 ods. 2 zákona 513/1991 Zb. 
Obchodného zákonníka, so zapracovanými pripomienkami  

 
 Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 280/2024 
 
 

K bodu 15)  Obnova objektu „Mestský dom“ 

Róbert Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR - Na komisii nám bolo prezentované, 
že je možnosť získať finančné prostriedky - dotáciu cez MIRI (Ministerstvo investícií, regionálneho 
rozvoja a informatizácie SR). Bolo by to bez spoluúčasti mesta. Hovorili sme o obnove starej radnice na 
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námestí. Viete v akom stave je budova. V rámci možností a finančných prostriedkov by sa dala urobiť 
vonkajšia fasáda a čo by sa do toho spratalo, nejaký časti. Dohodli sme sa, že by sa oprášil ten starý 
projekt radnice.  Komisia doporučuje mestskému zastupiteľstvu zapojiť sa do pripravovanej výzvy.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Jedná sa o prostriedky, ktoré je možné získať cez Ministerstvo 
investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR, ktoré prichádzajú do okresov. Cez toto sme 
rekonštruovali aj základnú školu (svetlá a kuchyňu).  Výzva vyjde po Veľkej noci, buď v prvý alebo druhý 
týždeň. Na komisii sme to preberali vzhľadom k tomu, že keď vyjde výzva, do mesiaca je potrebné podať 
žiadosť. A jednou z príloh k žiadosti musí byť aj projektová dokumentácia, ktorá je súčasťou výzvy. Je  
to bez spolufinancovania mesta. A v rámci alokácie, ktorá príde do okresu Rimavská Sobota sa budeme 
môcť uchádzať o 150000 eur až 180000 eur. V tomto prípade je dôležité aktualizovať projektovú 
dokumentáciu. A v zmysle získanej alokácie, ktorú budeme žiadať, by sa urobili práce v rámci rozpočtu 
a v rámci projektu. Je potrebné na komplet urobiť aktualizáciu projektu. Projekt by sa urobil na celú 
rekonštrukciu, ktorý by zohľadňoval to čo je už urobené. Myslím, že by bolo najlepšie urobiť fasádu 
a okná, plus elektroinštaláciu a hromozvod. Na komisii sme sa rozprávali a dali sme to aj do rozpočtu, 
ale zahrnuli by sme to do tohto projektu, aby sme na to nemuseli vynakladať prostriedky z rozpočtu 
a vykryli by sme to z tohto projektu. K aktualizácii projektu som našiel aj projektanta, ktorý sa to bol aj 
pozrieť a dali sme vypracovať aj cenové ponuky, aby sme v takom krátkom čase stihli urobiť projekt 
a podať žiadosť, aby sme sa mohli o tieto prostriedky uchádzať. Je to bez spolufinancovania. Náklady 
by sme mali, len na projektovú dokumentáciu, ktorá by bola aktualizovaná na komplet celú budovu 
a uchádzali by sme sa o prostriedky vo výške toho rozpočtu, ktoré by boli alokované. Cenové ponuky 
na projektanta vám teraz vám dám pozrieť. Od Ing. Vaľa s firmy APROVING s.r.o. som nežiadal, lebo ich 
ponuka by bola 8000 eur. Najlacnejšia ponuka je 4350 eur. Výzva ešte nevyšla, vyjde po Veľkej noci 
a čím pozdejšie vyjde, pre nás je to lepšie. Projektant povedal, že 15.04. až 20.04.2024 vie reálne byť 
s projektovou dokumentáciou hotový. Nebol by to nový projekt, projektové zameranie už bolo 
urobené, čiže autorské práva sa musia preniesť na nového projektanta, aby mohol byť ten projekt  
urobený, lebo pri novej projektovej dokumentácii by muselo byť urobené nové projektové zameranie 
a všetky veci, ktoré sú k tomu potrebné. Pýtal som sa, či je to možné, povedali mi, že áno. Výhodou je, 
že je to bez spolufinancovania. Je to budova v centre mesta a je v hroznom stave. Myslím si, že stojí to 
za to, aby sa tá budova zrekonštruovala, resp. obnovila.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Treba ešte nájsť využitie tejto budovy, keď sa zrekonštruuje.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Oblastná organizácia cestovného ruchu Gemer  prejavil záujem 
o tú menšiu časť, kde by chceli mať expozíciu. A o tej druhej časti je na meste, aby sa rozhodlo, čo tam 
bude a na čo by sme to využili. Hovorilo sa aj o tej alternatíve, že by sa časť expozície z mestského 
múzea preniesla tam. A hore by mohla byť ešte tá galéria, treba uvažovať, čo by tam bolo. Minimálne 
by sa urobila vonkajšia fasáda, elektrika a hromozvod. Myslím, že do tej sumy by sa to mohlo vojsť.  
Podľa toho koľko by stála celá obnova budovy, podľa toho by sa vypracovala žiadosť. Musíme si k tomu 
ešte sadnúť, aby sme vedeli sa do tej sumy vpratať.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Týka sa to aj odizolovania vonkajších stien od námestia?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Boli sme s projektantom pozrieť aj pivnicu, tam nie je problém 
s izoláciou. Tam je len jedna stena suchá, problémom je, že sa tam nevetrá a nevykuruje.  Ak by ste mali 
nejaký kontakt na iného projektanta, ktorý by to dokázal urobiť, čo najskôr, nech ma kontaktuje, aby 
sme to potom presunuli na neho. V súčasnej dobe išli projektanti s cenami 50% až 80% hore, lebo je 
veľa výziev. Neviem si predstaviť, koľko by stál projekt Šťavice. Ideálne by bolo, keby to všetko urobil 
jeden projektant. Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedníčku 
návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   
Informáciu o možnosti získania finančnej dotácie na čiastočnú obnovu objektu „Mestský dom“, 
Nám. Dr. V. Clementisa 89/2, na parcele C KN 596, k. ú. Tisovec, cez výzvu Ministerstva investícií, 
regionálneho rozvoja a informatizácie SR 

2 )  s c h v a ľ u j e  
Zapojenie mesta Tisovec do pripravovanej výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja 
a informatizácie SR pre najmenej rozvinuté okresy na obnovu objektu „Mestský dom“ 
a vypracovanie projektovej dokumentácie  

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 281/2024 
 
 

K bodu 16) Aktualizácia mapy Tisovec - Stolické vrchy  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Na komisii sme sa ďalej zaoberali aktualizáciou mapy Tisovca. Mala bola 
poslednýkrát aktualizovaná od roku 2008. V jestvujúcej mape sú veľmi staré informácie (kúpalisko pod 
futbalovým štadiónom, reštaurácia Kôlnička na Daxnerovej). Bude to osem fotiek a na zadnej strane 
bude papierová mapa, ktorá bude obsahovať 160 slov. je to realizované cez Vojenský kartografický ústav 
v Harmanci. K tomu ešte bude 350 papierových máp a jednu mapu 150x100 cm exteriérovú. Celková 
suma bude 2200 eur. Financie by sa mali čerpať zo zložky cestovného ruchu. Komisia sa zhodla na tom, 
že to treba spraviť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Podklady spracoval p. Dušan Kojnok, ktoré spracoval do starej 
mapy tatraplánu. Fotografie sme aktualizovali z leteckých snímok. Aj ten popis je upravený, aby sme sa 
zmestili do textu. Čo sa týka aktualizácie, mapa bude fungovať cez internet cez aplikáciu, ktorá funguje 
na princípe, že si ju môže načítať každý turista  a bude si vedieť do nej vstupovať a zadávať body trás, 
ktorá je jestvujúca a bude vedieť písať komentáre. Súčasťou toho je 350 máp a mapa 150x100cm do 
informačnej tabule. Navrhovali sme tam doplniť areál Rudolfa Valenta, bazén, existujúcu útulňu 
Sláviček, ktorá prešla do majetku mesta.  Bola tam jedine trasa Rudnej magistrály, cyklotrasa cez Roveň 
na Burdu a potom sme tam zapracovali ďalšie cyklotrasy pod Hradovou, sysľovisko a tiež cyklotrasy, 
ktoré sú najviac využívané na Klenovskú Poľanu, Suché doly. Do tvorby mapy vieme aktívne vstupovať, 
kým to nebude urobené.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - V papierovej verzii bude ako panel? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, mapa bude na panely, cez ktorú bude fungovať tá aplikácia. 
Aplikácia sa volá lotus, ktorú máme už v tom a plus 350 máp, ktoré sa potom dajú informačného centra, 
kde by sa to distribuovalo, aby sme mali prehľad. Čo sa týka samotnej aktualizácie, tie body, ktoré sme 
tam zadávali, hovoril som o tom aj s p. Kradlákovou, aby sa tam dali všetky veci ohľadne turizmu, aj čo 
sa týka ubytovania, ktoré sa reálne poskytujú. To všetko už bude zaktualizované v tej mape.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A také ako je Clementisov dom. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Je to tam.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Aký bude reálny náklad na tlačenie tých máp?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Komplet aj aplikáciou je za 2200 eur.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To ja viem, vychádza to 6,30 eur na tých 350 máp. No 350 máp to je 
nič. Myslím ďalšiu dotlač, keď sa nám minú tieto mapy.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To viem zistiť. A tých máp vieme reálne objednať aj viacej.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Budeme musieť, lebo 350 kusov je nič.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To vieme už aj teraz objednať. Ešte som chcel povedať, že 
v rámci tej mapy Stolických vrchov, keď otvoríte starú mapu, ktorá ešte nie je aktualizovaná, tak Tisovec 
je vľavo, a keď sme jednali s pánom z Harmanca, tak nás dal do stredu.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja chcem vedieť tú následnú dotlač. 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To viem zistiť. Keď tu ten pán bol, nemohol hneď dať tlačiť 500 
alebo 1000 kusov. Išli sme do balíka, aby sme dostali tú aplikáciu, ktorú používajú turisti, ktorá bude 
súčasťou tohto. A s tým, že na starej mape nebola informácia o meste ani fotky, tak potom sme 
zapracovali aj text a fotky. Nie je problém to zistiť a pošlem vám to potom do e-mailu. Tiež vám budeme 
vedieť poslať aj ten návrh textu a fotiek. Text sme použili ten, ktorý robili p. Kojnok spolu s Ing. Bálintom 
bol veľmi obsiahly, nemohli sme tam dať všetko, maximálne treba do 200 slov. text bude na druhej 
strane mapy, aby si tam vedeli turisti o meste prečítať. A budú si to môcť potom prečítať aj v tej 
aplikácii. Potrebujem vedieť koľko ich mám dať natlačiť, aby som to vedel dať naceniť v tejto 
objednávke, či 200 kusov alebo 500 kusov.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Nech vám dá cenovú ponuku a potom sa dotlačí.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Možno rok to vydrží.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Je to náš dodávateľ, ktorý nám 
dodáva všetky turistické mapy do našej predajne, tak možno stanoví veľkoobchodnú cenu, za ktorú 
budú predávať všetkým, nielen nám, lebo tú mapu si bude môcť kúpiť aj hocikto iný. A keď je 
obmedzené 350 kusov a v budúcnosti sa môžu kupovať po 10 alebo 20 kusov.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nechcem určovať počet, štartovací balík 350 kusov stačí.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Núkali nám veľa takýchto vecí, ale 
je to všetko o trhu. Aký bude dopyt, taká bude stanovená cena. Keď im to nepôjde, tak nám to dajú aj 
za 1,00 euro, myslím, tú budúcu dotlač. Predávame aj iné mapy.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Výhodou je, že ten kto si tú mapu už kúpi, môže používať 
aplikáciu, kde si vie načítať všetko.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Ak bude ten návrh, prosil by som dať na pripomienkovanie do 
komisie.     

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - ja som im to už všetko poslal a teraz mi urobia návrh, ktorý vám 
potom pošlem. Vyberali sme aj fotky, bol som u Reného Sirotu, komunikoval som aj s grafikom, ten 
bude vyberať podľa kvality. A po Veľkej noci vám to viem poslať do komisie, aj text aj fotky.  A ešte zistím 
za dotlač mapy.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Len orientačne.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Teraz neviem povedať. Ak už nemáte žiadne pripomienky 
a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  

s c hv a ľ u j e   
Aktualizáciu mapy Tisovec - Stolické vrchy  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 8 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  
NEPRÍTOMNÁ PRI HLASOVANÍ: Ing. Hana Homoľová  

UZNESENIE MZ č. 282/2024 
 
 

K bodu 17) Zmluva o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Mesto má možnosť čerpať finančné prostriedky na parkoviská  
cez environmentálny fond určený na vodozádržné opatrenia. Plochy sme prechádzali na Komisii 
výstavby, rozvoja mesta a CR. Čo sa týka pozemkov, máme vytypované plochy z komisie: pri cintoríne 
tá betónová plocha, potom na Francisciho ulici pred 807, to je pred železničiarskou bytovkou pri tých 
piatich garážach, kde sú betónové plochy. Čo sa týka vybudovanie parkoviska za CIZS-kom (Centrum 
integrovanej zdravotnej starostlivosti) to sme vylúčili, pretože sme sa dohodli, nakoľko sú v MAS-ke 
(Miestna akčná skupina) alokované financie, tak budeme pripravovať projekt na vybudovanie 
parkovacích plôch, ktorý sa má bude musieť spracovať a podať do júna. A potom tam ešte bola plocha 
na Francisciho 1100 a čo sa týka plochy na Francisciho 805 to nie je reálne, lebo to nie sú naše pozemky, 
lebo podmienkou je, že plochy musia byť v majetku mesta. A  reálne by ešte prichádzal do úvahy 
pozemok za terajšou Kôlničkou, tá odstavná plocha. Ostatné plochy sa nám prelínajú, tam by sme 
nemohli uplatniť tie vodozádržné opatrenia. A na komisii sme sa ešte rozprávali, že parkovacia plocha 
na Daxnerovej ulici pred 1121 a 1120 by sa nechala tak ako je, teda asfaltová. Ešte by prichádzala do 
úvahy plocha hneď na CSM-kou na Daxnerovej ulici pred 748, na tej betónovej ploche kde stoja už autá, 
kde bolo ihrisko, tam by sa to tiež dalo urobiť. Reálne by tieto pozemky prichádzali do úvahy, nakoľko 
sú vo vlastníctve mesta.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A tam pri tých bytovkách kde je materská škola? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tam sa to nedá, lebo prelínajú sa pozemky, ani na Francisciho 
ulici medzi 811 a 812 vo dvore, ani na Francisciho ulici pred 832.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - A Štefánikova ulica poza tie tri 
bytovky smerom ku CSM-ke? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ani tam nie. Čo sa týka projektu, na tieto vodozádržné opatrenia 
sme projektanta zohnali, len čakáme na vaše vyjadrenie, či do toho ideme alebo nie. Žiadosť musíme 
podať do 30.04.2024. Čiže potrebujeme rýchlo spracovať žiadosť. Je to najlacnejšie riešenie aké 
existuje, lebo neviem z čoho by sme to urobili. Musíte mi povedať, či ideme do toho alebo nie. 
Vytypované plochy máme. Ešte sme hovorili aj ploche na Francisciho ulici za 805, pod kotolňou, lenže 
tam sú dva pozemky mestské a ďalší pozemok sa tam prelína, tak tam sa to nebude dať urobiť. Všetky 
plochy sme si prešli aj s p. Maďarovou, o ktorých sme hovorili aj na komisii. A ešte plocha pri spodnej 
kotolni, nie sú všetky pozemky mestské, tak tam to tiež nevieme urobiť. Vedeli by sme ešte na  
pozemkoch, ktoré sú na Štefánikovej ulici pri 955, ale to je zbytočné, aby sa to rozbíjalo pre päť - šesť 
áut.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Napadla ma ešte malá železničná stanica.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ten kus čo tam je? To je malé, je to na dva alebo tri autá.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Áno ten, je to tam také neudržiavané. Treba sa na to pozrieť.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Je už ukončený spor? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Spor je ukončený, ale dom je stále jeho.  
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Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - A pozemok nevieme ako zasahuje. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Neviem, či je náš.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ešte ma napadol pozemok pri dome smútku, za ním sú tam tie 
betóny, aj tam by sa to dalo, lebo je to mestský pozemok. Časť sa dá urobiť dole a časť tam.      

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A vedľa hlavnej cesty, ten pás?  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Viem, čo myslíte, tam sú dva lebo tri miesta. 

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - To je štátna cesta.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Podmienkou je, aby to bola spevnená plocha, v rámci tej výzvy 
sa to dá urobiť. Takže toto je návrh na zváženie, ako to urobiť a prefinancovať. Musíte sa k tomu vyjadriť. 
Výzvy vychádzajú a do troch mesiacov musíme podať žiadosť. Všetko som odkomunikoval, parcely sú 
vybraté, prípadne ak máte ešte nejaký návrh kde by sa to dalo urobiť, treba povedať. Ja som bol dnes 
pozrieť nad CSM na tom betóne je plno áut. Sedem, osem áut tak stojí každý deň. Tam je spevnená 
plocha, tam by sme spĺňali požiadavku vodozádržných opatrení, úplne ideálne.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - To bolo kedysi detské ihrisko, len 
nemali kde parkovať, tak si občania urobili z toho parkovisko.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - To sa riešilo dva, tri roky dozadu.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My potom musíme zadať projektantovi  o ktoré plochy sa jedná. 
Tie čo sme prešli na komisii, tie sme už poslali, aby to vedel sprojetovať. Až by vás ešte nejaká napadla, 
treba povedať, aby sme to vedeli pozrieť, či je mestská. Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy 
k týmto bodom, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  

schvaľuje  
Zmluvu o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb k Programu Slovensko 2021 - 2027, 
prípravu projektu a žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného prostriedku medzi Mestom 
Tisovec a spoločnosťou Consulting & Education Partners, s.r.o., Košická 56, 821 08 Bratislava, ktorej 
predmetom je zabezpečenie konzultačných a poradenských činností k príprave žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku a jej príloh na realizáciu projektu „Vodozádržné opatrenia v meste 
Tisovec“ 
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 283/2024 
 
 

K bodu 18) Pozvanie MESTA PUTNOK  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Od mesta Putnok nám prišlo pozvanie na výstavu GEMER EXPO, 
ktorá sa uskutoční v dňoch 10. - 11. mája 2024. Bolo by dobré keby sme sa zúčastnili tejto výstavy, 
nakoľko nám treba utužovať partnerské vzťahy. Ja stanovený termín som odcestovaný, čiže nebudem 
môcť ísť. Do 19. apríla 2024 nám treba nahlásiť účasť delegácie, preto to musíme prejednať na tomto 
zastupiteľstve. Vlani sa išlo na jeden deň, ráno sa išlo a večer sa vracalo.    

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Ja sa ospravedlňujem, ja mám stretnutie po tridsiatich rokoch.  
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JUDr. Nikoleta Dušová, poslankyňa MZ - Ja tiež nemôžem, pripravujem sa na skúšky.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nemusíte to uzavrieť teraz, len do 19.04.2024 musíme nahlásiť 
reálne kto by išiel. Možno by išiel niekto zo zamestnancov mesta, ale bolo by dobré keby išiel aj nejaký 
poslanec. Pohostinní a ústretoví sú, postarať sa postarajú, ak by tam aj niekto ostal. Viem, že Česi tam 
ostávajú. Bolo by dobré keby ste sa vyjadrili kto môže, alebo aspoň mailovou komunikáciou dať vedieť 
do 19.04.2024. Bude treba ísť potom aj do Ludgeřovic, do Rumunska aj tiež aj do Poľska. Je toho veľa, 
vlani sme to všetko absolvovali. Bolo by dobré keby tam dvaja alebo traja ľudia prišli.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Tam to inak aj financujú zo strany štátu.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Tam na to dostávajú na to dotácie.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Môžem vás ešte potom obvolať alebo e-mailovou 
komunikáciou.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Ja len k tomuto, naposledy keď sme boli v Putnoku, som bola 
s poslancov, len ja a zamestnanci úradu. Treba viac poslancov, aby sa takýchto podujatí zúčastňovalo. 
Pokiaľ sa budem cítiť po operácii dobre, by som jednoznačne išla.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Do 17.04.2024 sa všetci vyjadríme do mailu.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dobre, tak do stredy 17.04.2024 mi dajte vedieť, kto pôjde.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Väčšinou sa chodí, len v piatok.  

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - 10.05. je v piatok.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  

s c h v a ľ u j e  
Delegáciu mesta, ktorá sa zúčastní  podujatia GEMER EXPO  v partnerskom MESTE PUTNOK (Maďarská 
republika), dňa 10. mája 2024  
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 284/2024 
 
 

K bodu 19/1  Správa o hospodárení za rok 2023 a Plán hospodárenia na rok 2024  
                         spoločnosti Mestské lesy Tisovec s.r.o.   

Ing. Karol Kubíni, riaditeľ spoločnosti Mestské lesy Tisovec s.r.o. - Správu ste dostali elektronicky aj 
písomne. Obsahovo je podobná ako bola v minulom roku.  
Spoločnosť  Mestské lesy Tisovec  s.r.o. hospodári na lesných pozemkoch mesta Tisovec o výmere 
2471,38 ha. Od roku 2016 a následne 2018 užíva spoločnosť aj nelesné pozemky vo vlastníctve mesta 
o výmere 285,68 hektárov. Hlavným predmetom činnosti je hospodárenie na lesných a nelesných 
pozemkoch mesta, drevárska prvovýroba (výroba stavebného reziva), drevárska druhovýroba (stolárska 
dielňa), služby v odvoze dreva, preprava sypkých materiálov a zemné práce s bagrom. Rok 2023 bol 
prvým rokom hospodárenia podľa nového Programu starostlivosti o lesy  (PSL) platného na roky 2023-
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2032. Podľa nového PSL  je stanovená  výška ročnej ťažby (bilancovaný etát) na 10 401 m3. Uvedená 
výška ťažby je 1/10 z celkového objemu dreva predpísaného na ťažbu Programom starostlivosti  o lesy 
na roky 2023-2032. Najdôležitejšou informáciou je objem predpísanej ťažby, ktorý je v porovnaní 
s predchádzajúcim PSL nižší o 30%. Vzhľadom k tomu, že hlavným zdrojom príjmov je predaj dreva, 
bude potrebné pri stanovovaní výšky nájmu zohľadňovať  tento údaj. Dôležitým údajom je aj rozdelenie 
podľa drevín a podľa druhu ťažby. Plánovaná ihličnatá ťažba by mala byť 13% z objemu, listnatá 87%. 
Obnovná ťažba je 83%, výchovná do 50 rokov 10,5%, výchovná nad 50 rokov 6,5%. Pri plánovaní 
hospodárskeho plánu je potrebné vychádzať s vytváraním každoročnej ťažbovej rezervy pre prípad 
budúcich kalamít, ktoré nás žiaľ postihujú. Predpokladáme pokračujúcu podkôrnikovú kalamitu na 
zostávajúcich zvyškoch smrekových porastov, ale už v podstatne nižších objemoch ako v minulosti. 
Základnou úlohou je spracovanie kalamitného dreva (podkôrnik, vietor, sucho). Z obnovnej ťažby sa 
zameriavame na obnovu prestárnutých porastov v lokalite Tŕstie, z výchovných ťažieb sú absolútnou 
prioritou tzv. prebierky do 50 rokov, ktoré riešime predajom dreva na pni. Práve vykonanie prebierok 
do 50r. je mimoriadne dôležité pre pestovanie budúcich kvalitných a stabilných porastov, ale je 
technicky a technologicky ťažko vykonateľné a na trhu práce nezaujímavé. Tento druh ťažieb riešime už 
od roku 2020 formou predaja na pni, kde sme rozvinuli spoluprácu s ľuďmi z miestnej minority. 
Z ekonomického hľadiska hodnotíme  uplynulý rok ako priemerný. Na začiatku roka boli vysoké ceny, 
hlavne listnatého dreva, ktoré v priebehu pár mesiacov klesli až o vyše 30%, ale od júna sa cena 
stabilizovala až do dnešných dní. Pokles zaznamenalo aj ihličnaté drevo, a celkovo sa jednalo o výrazne 
skokové ceny, ktoré nebolo možné predpokladať. Našťastie podstatná časť dreva bola predaná v prvej 
polovici roka, čo nám zabezpečilo bezproblémový chod firmy. Vývoj cien na rok 2024 je ťažké 
predpokladať, ihličnatého dreva bude na trhu prebytok (napr. kalamita na Čiernom Balogu), ale 
očakávame pokles, a u listnatého dreva dúfame v stabilnú súčasnú cenu. Celková ekonomická situácia 
v Európe je značne zložitá, priemysel stagnuje a veľa bude závisieť aj od stavu vojnového konfliktu na 
Ukrajine. V roku 2024  pokračujeme aj v pestovnej činnosti (uhadzovanie, zalesňovanie, ochrana proti 
zveri a burine, prečistky) a údržbe lesnej dopravnej siete, ale aj bežnej údržbe budov. Od roku 2021 
prenajímame priestory bývalej správy na Sládkovičovej ulici firme, ktorá prevádzkuje krajčírsku dielňu. 
Dom na Hviezdoslavovej ulici oproti ML, je taktiež v dlhodobom prenájme. Celkovo sme za rok 2023 
spracovali 8557 m3, z toho 6071 m3 ihličnatého a  2486 m3 listnatého dreva. Priemerná cena na ťažbu 
dreva bola 19,78 eur/m3. V celkovej ťažbe je započítaný aj predaj dreva na pni. Objem náhodnej ťažby 
z celkovej, predstavuje 71,5%. Predali sme 7271 m3 dreva (6029 m3 ihlič. a 1 242 m3 list.). Tržby za predaj 
predstavujú 468 434,06 eur (85,84%  z celkových  tržieb). Celková priemerná cena  za predaný 1 m3 
dreva je 64,42 eur (pri ihličnatej je 60,94 eur, pri listnatej 81,35 eur). Podiel jednotlivých sortimentov 
bol nasledovný: ihličnaté drevo  III.A/B - 15,8%,  III.C - 15,7%, III.D - 42,0%, VL - 26,5%,  listnaté drevo 
III.A/B - 22,6%,  III.C - 41,0%,  VL 36,4%. Predaj palivového dreva bol v objeme 152 m3, z toho  7 m3 ihl. 
a 145 m3 list., tržby 10 010,58 eur  (1,83% z celkových tržieb). Predaj dreva na pni bol 1332 m3, (18 m3 
ihl. a 1 314 m3 list.). Tržby predstavujú 14 910,80 eur (2,73% z celkových tržieb). Tržby za služby 
(doprava, báger) činia 15 800,04 eur (2,90% z celkových tržieb). Tržby za prenájom bytových 
a nebytových priestorov 2060 eur (0,38% z celkových tržieb). Tržby za predaj štiepky 560 eur (0,10% 
z celkových tržieb). V piliarskej výrobe sme spracovali  150 m3 vlastného dreva dreva. Porez dreva 
formou služby bol 31 m3. Predali sme 68,82 m3 reziva (tržby 17750,08 eur, priemerná cena 257,92 
eur/m3), 44,72 m3 odrezkov (tržby 508,33 eur, priemerná cena 11,37 eur/m3) a 8,70 m3 pilín (tržby 
208,80 eur, priemerná cena 24,00 eur/m3). Tržby za porez dreva v službách 1748,49 eur. Tržby dosiahli 
20215,70 eur (3,71% z celkových tržieb). V stolárskej výrobe sme dosiahli tržby 11 207,49 eur (2,05% 
z celkových tržieb). Ostatné príjmy (0,46% z celkových tržieb). Celkový obrat z predaja a služieb 
spoločnosti Mestské lesy Tisovec s.r.o. v roku 2023 dosiahol sumu 545 693,22 eur. Pre porovnanie 
s rokom 2023 sme vyťažili menej o 241 m3 dreva (2,7%), stúpli nám náklady na ťažbu o 1,37 eur na 
19,78 eur/m3 (rast PHM, spotrebných materiálov). Priemerné speňaženie dreva je o 4,19 eur/m3 nižšia 
ako vlani. V drevárskej výrobe sme spracovali oproti roku 2023 menej dreva. Spracovali sme  150 m3 
dreva (pokles o 49 m3) a dosiahli sme výťaž 52,6% (nižšia ako vlani). Počas roka 2023 sa vykonávala aj 
pestovná činnosť. Prečistky na ploche 47,39 ha zalesňovanie na 1,60 ha (5000 ks), ochrana proti zveri 
7,60 ha. Bežné práce sa uskutočnili pri údržbe lesnej dopravnej siete (LDS). Počas roka celého roka sme 
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dodávali palivové drevo pre miestnych obyvateľov za cenu 57 eur/prm.  Na rok 2024 zostáva zatiaľ cena 
57 eur/prm (v priebehu roka sa môže meniť). Pre obyvateľstvo budú pripravené aj dodávky lacnejšieho 
dreva pochádzajúceho z výchovných ťažieb (porasty do 50 rokov-tenšie drevo). Výpočet ceny bol vlani 
zverejnený na informačných portáloch mesta. V priebehu celého roka sme podporovali sponzorsky 
rôzne športové či kultúrne podujatia. Počas celého roka sme aj napriek zložitej ekonomickej situácii 
udržali zamestnanosť rôznou formou na úrovni cca. 20-25 pracovných miest. V týchto dňoch 
finalizujeme podanie projektu z Výzvy PPA 8.6. Obstaranie lesnej techniky - Mestské lesy Tisovec, kde 
máme záujem získať cez projekt s 50%-ným financovaním vozidlo Pick-up. Vlastníkovi lesných 
pozemkov mestu Tisovec bol vyplatený nájom 58000 eur, nájom za obhospodarovanie nelesnej pôdy 
v k.ú. Rimmavská Píla 3600 eur a 1578 eur, daň z nehnuteľnosti  vo výške 1351 eur, daň mesto Hnúšťa 
666 eur. Dôležité je započítať aj sumu 37769 eur, ktorú mesto dostáva ako náhradu za obmedzenie 
bežného obhospodarovania v NPR Šarkanica. Pre rok 2024 plánujeme ťažbu v objeme cca. 8500 m3, 
nájom bol odporúčaním dozornej rady stanovený na 58000 eur. Dlhodobo plánujeme začať 
s  revitalizáciou nelesných pozemkov na Rimavskej Píle, tu dlhodobo plánujeme zvýšiť hospodársku 
činnosť na nelesnej pôde na úkor lesných pozemkov. Naďalej  plánujeme ponúkať širokú škálu služieb 
v doprave dreva, preprave sypkých materiálov, predaji stavebného reziva, palivového dreva, porezu 
dreva, stolárskych prác a terénnych prác zemným strojom - bagrom  New Holland. Základným 
princípom je trvaloudržateľné hospodárenie na lesnom majetku mesta Tisovec, s cieľom zvyšovania 
jeho hodnoty, a to pri dosahovaní dobrých ekonomických výsledkov, investovania do technického 
a technologického rozvoja samotnej firmy. Výkazy (ziskov a strát, súvaha, lesná hospodárska evidencia) 
týkajúce sa ekonomiky a lesníctva môžem prípadným záujemcom predložiť na ich osobné požiadanie. 
Ak máte nejaké otázky, rád zodpoviem.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ďakujem v mene mesta za príjem do mesta, ktorý sa využije na 
chod samosprávy. Od dozornej rady bol ročný nájom odporučený na 58000 eur. Do budúcnosti, by som 
bol rád, keby som sa dozornej rady zúčastnil, nakoľko som nebol ani jednom zasadnutí dozornej rady 
mestských lesov. Tiež by som sa rád vedel informáciu o chode mestských lesov, ako valné 
zhromaždenie. S predsedom dozornej rady som sa o tom rozprával, takže budem rád keď bude na 
dozornú radu prizvaný. Na dozornej rade spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. bol, preto by som sa rád 
zúčastnil aj dozornej rady mestských lesov. K výške nájmu na pozemky v k. ú. Rimavská Píla, akú tam 
máte výmeru? 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Tam je poľnohospodárska pôda, časť pozemkov máme podmienenú 
v nájomných zmluvách to je 5h až 6 ha a potom je tam ostatná pôda čiastočne zarastená tŕňmi a 
drevinami a je potrebné nejaké zásahy smerom k poľnohospodárskej pôde alebo lesnej pôde.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Takže ešte neviete ktorým smerom sa uberiete. 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Podľa toho, ktorým smerom sa uberieme, záleží to od situácie. Najväčší 
problém je prístup k tým pozemkom cez súkromné pozemky. A keďže je to poľnohospodárska pôda a 
je tam nejaké vegetačné obdobie, takže je to tam ťažké zladiť, aby sme vedeli aj robiť, a aby sme aj 
nepoškodili pozemky a urobili to v termíne.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Rozširovali sme pred časom živnosť mestských lesov  
o poľnohospodárstvo. Vlastne sa to riešili kvôli tomu, že tie pôdy, ktoré sú a budú ladom, na ktoré ste 
sa pýtal sa prenajmú, aby tí čo reálne vykonávajú poľnohospodárstvo, aby sa za ne platili nájomné alebo 
sa budú mestské lesy priamo uchádzať o základné dotácie, aby tie nevyužívané pôdy začali časom 
vynášať.     

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Správu o hospodárení obchodnej spoločnosti Mestské lesy Tisovec, s. r. o. za rok 2023 zo dňa 

25.03.2024 bez výhrad, 
b) Stanovisko dozornej rady zo dňa 25.03.2024, 
c) Účtovnú závierku obchodnej spoločnosti Mestské lesy Tisovec, s. r. o. za rok 2023 zo dňa 

19.03.2024 bez výhrad, 
d) Plán hospodárenia spoločnosti Mestské lesy Tisovec, s. r. o. na rok 2024 bez návrhov na zmeny 

a doplnenie, 
2 )  o d p o r ú č a   s c h v á l i ť  

Použitie účtovného zisku spoločnosti Mestské lesy Tisovec, s.r.o. za rok 2023 na úhradu straty 
predchádzajúcich období     

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 285/2024 
 
 

K bodu 19/2  Správa o hospodárení za rok 2023 a Plán hospodárenia na rok 2024  
                        spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o.   

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Správu o hospodárení a plán 
hospodárenia na rok 2024 ste dostali v písomnej forme.  Za rok 2023 SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. 
zamestnávala deväť stálych zamestnancov, jedného na dohodu a štyroch cez projekt ÚPSVaR na deväť 
mesiacov. Hlavnou činnosťou spoločnosti bola výroba a rozvod tepla. Z objednaného množstva                        
4,699 GWh sme vyrobili 4,186 GWh, čo predstavuje pokles výroby tepla o 2,7% oproti roku 2022 
(4,301GWh).  Skutočná cena variabilnej zložky (VZ)  je 0,0675 eur/kWh. Cena stúpla o 99,1%  oproti 
roku 2022 (0,0339) pre nebytové objekty. Pre bytové objekty bola účtovaná cena VZ 0,0565 eur/kWh. 
Cena pre bytové objekty stúpla o 66,6% oproti roku 2022 a zvyšok do skutočnej ceny VZ 0,0675 eur 
nám dotovalo Ministerstvo hospodárstva SR na základe nariadenia vlády Slovenskej republiky.  Výroba 
tepla z drevnej štiepky predstavuje 99,9 % celkovej výroby. Zemný plyn bol používaný, len pri revíznych 
prehliadkach a väčších poruchách kotlov. Cena fixnej zložky  (FZ)  303,1031 eur/kW stúpla o 2,9%  (FZ r. 
2022 – 294,6346 eur) pri zvýšenom regulačnom príkone 886,7793 kW oproti roku 2022 (869,4294 kW). 
Regulačný príkon 886,7793 kW už bude platný po celé nové regulačné obdobie do konca roka 2027. 
Cena tepla s DPH bola 149,627 eur/MWh. Oproti roku 2022 (107,39 eur/Mwh) celková cena tepla 
stúpla  o 39,3% pre nebytové objekty a pre bytové objekty bola 136,427 eur/MWh, čo predstavuje 
nárast o 27%. Hlavnou príčinou nárastu ceny tepla bolo nakupované teplo zo štiepky od BASTAV s.r.o. 
Cena nakupovaného tepla oproti minulému roku stúpla z  0,0249 eur/kWh na 0,0553 eur/kWh. Cena  
FZ - 70 eur/kW ostala zachovaná. Kotolne na zemný plyn ostávajú ako záložné zdroje.  V roku 2024 je 
schválený návrh max. ceny: VZ 0,0700 eur/kWh a  FZ 327,5549 eur/kW regulačného príkonu  
(886,7793kW), cena tepla spolu predstavuje sumu 158,163 eur/MWh. Vláda Slovenskej republiky 
svojim rozhodnutím zastropovala ceny tepla na 199 eur/Mwh s DPH aj na rok 2024. Ďalšou činnosťou 
spoločnosti v roku 2023 bol vývoz TKO pre mesto Tisovec a m. č. Rimavská Píla vozidlom LIAZ 
zakúpeným v roku 2007. V roku 2023 bolo nutné vykonať na vozidle len drobné opravy, aby bola 
zachovaná funkčnosť vozidla.  Z ostatných činností spoločnosti sme poskytovali služby mestu Tisovec 
ako napr.: zimnú údržbu komunikácií, auto dopravu, údržbu verejného osvetlenia a mestského rozhlasu, 
malopredaj tovaru, informačné centrum, zberné stredisko  logistickej spoločnosti Parcel service 
Slovensko, s.r.o Bratislava a cez školské prázdniny sme realizovali búracie práce keramickej dlažby                           
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v kuchyni a šatniach základnej školy. Naša spoločnosť v roku 2023 spravovala 168 bytov 1-kategórie a  
72 bytov 2-kategórie, kde poskytovala kompletné služby v oblasti údržby a správy bytov. Od 01.05.2023 
jeden bytový dom (18 b. j.) ukončil zmluvu o výkone správy s našou spoločnosťou. Naopak od 
01.09.2023 nám pribudlo pod správu 89 b. j. od bývalého spoločenstva bytov Tribyt Tisovec. Celkový 
počet spravovaných bytov od 01.09.2023 je 293. V roku 2023 bol dosiahnutý opäť pozitívny 
hospodársky výsledok 2055,10 eur pri výnosoch 796922,45 eur a nákladoch 767631 eur. Neuhradená 
strata minulého obdobia predstavuje sumu  170389,21 eur a po roku 2023 bude znížená na sumu                 
168334,11 eur. Pozitívny výsledok sme dosiahli hlavne  navýšením celkových tržieb spoločnosti, ale 
veľmi nám pomohol projekt na štyroch zamestnancov, ktorých sme využili pre svoju činnosť, hlavne pre 
kosenie cintorínov. Takže sme nemuseli brigádnicky zabezpečovať nejakých dohodárov. A zároveň títo 
zamestnanci poskytovali služby aj pre mesto Tisovec (vývoz biodopadu, kosenie verejného 
priestranstva a pod.), za čo sme účtovali mestu náklady, ktoré nám neboli hradené úradom práce. 
Myslím si, že to bolo výhodné pre obe strany, nakoľko mesto v tom čase nemohlo zamestnať 
zamestnanca, lebo minulý rok boli projekty tak stavané, že keď bol niekde zamestnaný v minulom 
období, tak do toho istého podniku nemôže ísť, musí sa zamestnávateľ zmeniť.  Máte v prílohe 
prehľadne urobené tabuľky. Plán je postavený ako vyrovnaný, ktorý sa snažíme každý rok takto postaviť. 
Na poslednej dozornej rade sme preberali správu aj hospodársky plán. Na dozornú radu bol pozvaný aj 
pán primátor, kde sme sa zaoberali aj možnými investičnými akciami pre mesto Tisovec, ktoré by boli 
vhodné pre našu spoločnosť vykonať, napr. tých vodozádržných plôch, vybudovanie parkoviska za CIZS-
kom a pod.. Je to na vás poslancoch a tiež to záleží od projektov, ktoré prejdú.  Ak máte nejaké otázky, 
nech sa páči, rád zodpoviem.  

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Chcem sa opýtať, lebo neviem, či je to preklep, v správe je výsledok 
hospodárenia 2055 eur, je to správne to číslo? 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Lebo výnosy máte vyššie ako náklady.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Tam je preklep, u nákladov má byť 
správne číslo 794867,35 eur.    

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Potrebujem do návrhu uznesenia doplniť 
dátumy: správa o hospodárení, stanovisko dozornej rady a účtovnej závierky.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Čo sa týka dátumu účtovnej 
závierky ako takej, nepoviem vám, ale môžeme dať dnešný, lebo čakáme stále na ministerstvo 
hospodárstva SR kde sme povinní zúčtovať dotáciu za rok 2023. Ministerstvo nejak s týmto mešká. 
V zmysle jeho nariadenia v minulosti, podľa ktorého som sa chcel riadiť, že do konca marca mám 
povinnosť poslať cez verejný portál ústrednej verejnej správy jedným podaním na úrad pre reguláciu 
sieťových odvetví a ministerstvo hospodárstva SR, zúčtovanie skutočných nákladov za výrobu tepla, ale 
technicky to nie je možné. Dotazoval som e-mailom ministerstvo, ktoré zistilo na základe tohto môjho 
mailu, že to naozaj nie je technicky možné, vedia to robiť, len štátne organizácie, ktoré vedia doručovať 
poštu viacerým, jedným podaním. My to nedokážeme. Ministerstvo to nariadenie stiahlo a napísalo na 
svojej stránke, že bude zverejnená príloha č. 2, čo v najkratšom čase. Do dnešného dňa však nebola 
zverejnená. A neviem skutočne zúčtovať dotáciu za výrobu tepla za rok 2023. A môže tam prísť 
centovým rozdielom, tak z toho dôvodu môžeme uviesť dnešný dátum. Stále čakáme do konca marca.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je zajtra.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Odklad viete podať.  

Ing. Štefan Bálint, riaditeľ spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. - Mne sa jedná hlavne o zúčtovanie 
tej dotácie. Tak dajme dnešný dátum.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1) berie na vedomie  
a) Správu o hospodárení obchodnej spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC, s.r.o. za rok 2023 zo dňa 

14.03.2024 bez výhrad, 
b) Stanovisko dozornej rady zo dňa 20.03.2024, 
c) Účtovnú závierku obchodnej spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC, s.r.o. za rok 2023 zo dňa 

27.03.2024 bez výhrad, 
d) Plán hospodárenia spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC, s.r.o. na rok 2024 bez návrhov na 

zmeny a doplnenie 
2 )  o d p o r ú č a   s c h v á l i ť  

Použitie vykázaného zisku spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC, s.r.o. za rok 2023 na umorenie 
straty minulých rokov    

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 286/2024 
 
 

K bodu 20/1 Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  

K bodu 20/2 Dohoda o podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec  
                       - rekonštrukcia verejného vodovodu na uliciach Partizánska        
                       a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 Tisovec CSM -  
                       križovatka vápenka Tisovec mesto“ 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V prílohe ste dostali dohodu, ktorú sme prejednávali na 
decembrovom mestskom zastupiteľstve, na ktorom ste uznesením schválili uzatvorenie dohody o 
podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec - rekonštrukcia verejného vodovodu na 
uliciach Partizánska a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 Tisovec CSM – križovatka 
vápenka Tisovec Mesto“, medzi mestom, Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, a. s.,  a 
Slovenskou správou ciest a zároveň zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na 
nehnuteľnom majetku mesta, s pripomienkami, ktoré sa týkali zmluvných pokút. Na poslednom 
stretnutí, ktoré sa uskutočnilo na vodárňach, v rámci legislatívy je tam zmena, čo sa týka vecného 
bremena. Vecné bremeno si nebude uplatňovať Slovenská správa ciest a tým pádom sa zmluva 
o zriadení vecného bremena sa bude podpisovať medzi mestom a Stredoslovenskou vodárenskou 
spoločnosťou, a. s.. A v rámci dohody sa zapracovali pripomienky Slovenskej správy ciest a vylúčila sa 
tam pripomienka JUDr. Keletiho, ohľadne uplatnenia zmluvnej pokuty mestom. A na tom stretnutí za 
prítomnosti riaditeľa Slovenskej správy ciest, padol návrh, keďže máme rovnaký záujem, aby sa 
úspešne dotiahol vodovod a cesta, aby sa zmluvné pokuty s tej dohody vypustili. A čo sa týka zriadenia 
vecného bremena sa upravila, len na účastníkov konania mesto a Stredoslovenská vodárenská 
spoločnosť, a. s., nakoľko Slovenská správa ciest sa nemôže účastniť na tomto vecnom bremene. A 
v priebehu nasledujúcich rokov budú všetky cesty I. triedy, ktoré má mesto vo vlastníctve,  prechádzať 
do majetku Slovenskej správy ciest a majetku Slovenskej republiky. A to vecné bremeno, ktoré bolo 
pôvodne zapracované v zmluve, by bolo nerelevantné.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Nie cesty, ale pozemky.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, pozemky. Čo sa týka samotnej realizácii diela, malo by sa 
začať v apríli. Majú už vysúťaženého dodávateľa a podmienky sú skombinované s ministerstvom 
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dopravy. Podpísanie dohody aj zmluvy by sa malo uskutočniť do 31.03.2024. Reálne by som to zajtra 
podpísal a odniesol do Banskej Bystrice. Nič sa tam nezmenilo, len z hľadiska toho vecného bremena 
a zásad, ktoré sme prijali.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tým, že sa tie zmluvné pokuty vypustili, sme ešte v horšej situácii 
ako sme boli predtým, lebo my reálne nemáme čím tlačiť, aby to dokončili. Keď si zoberieme Čl. III.        
ods. 2, písm. f) dohody, sa Slovenská správa ciest zaväzuje, že má realizovať opravu cesty riadne a včas, 
ale neexistuje žiaden termín, do kedy to má urobiť. Už aj predtým som sa na to pýtal, ako máme 
zaručené, keď Stredoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. cestu rozkope a veci porobí, do kedy 
potom Slovenská správa ciest tú cestu opraví, aby sa nestalo to, že päť rokov budeme mať rozkopanú 
cestu a ľudia nám tu budú šliapať po krku. To sa neodstránilo, že by bol zadefinovaný termín do kedy 
urobia a ešte tým, že sa vypustili tie zmluvné pokuty, tak sme na tom horšie. Čo sa týka 
Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s. to v zmluve je, termín tam je do kedy to majú urobiť, 
ale pri Slovenskej správe ciest tam žiaden dátum nie je.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Slovenská správa ciest to má naplánované na rok 2025.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To je v poriadku. Potom by bolo dobré, keby v tom písm. f) dohody, 
na konci vety bola čiarka a bolo tam ešte napísané, že „najneskôr do 31.12.2025“. Vtedy budem s tým, 
ako tak spokojný.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem, či to už stihneme zapracovať. Trojdohoda sa kreovala 
na ministerstve dopravy.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tomu rozumiem. Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a. s.                   
v Čl. III. ods. 1, písm. c) dohody majú jasný termín do 15.12.2024, ale Slovenská správa ciest nemá 
žiaden termín. A môžu nám potom povedať, že bohužiaľ nevyšlo nám to, čakajte.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V tej zmluve to nie je a ja to zagarantovať nemôžem. Reálne 
túto cestu mali robiť tento rok, ale kvôli vodárňam sa to presunulo na rok 2025.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Áno, to ste nám hovoril, ale všetci dobre vieme ako sa veci presúvajú, 
podľa toho kto je pri moci a ako sa presúvajú priority.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak sa na to budeme takto pozerať, reálne sa nikde nepohneme.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Som rád, že sa to uskutoční, ale ste povedal, že je to naplánované na 
rok 2025, tak ten termín do 31.12.2025, asi nebude problém dopísať. A Stredoslovenskej vodárenskej 
spoločnosti a s. sa to vôbec nedotýka, ich práva a povinnosti sa nemenia.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem, či to budem vedieť nejakým spôsobom ovplyvniť. 
Z tých rokovaní vyplynulo, že Slovenská správa ciest tlačí na Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť          
a. s., aby to urobili a oni to mohli začať robiť v roku 2025. Tie lehoty, ja neviem nijako donútiť, aby tam 
to nejakým spôsobom dopísali. Dohoda musí byť podpísaná do 31.03.2024, aby mohli vedieť čerpať 
financie, ktoré má Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a. s. vysúťažené. Na tom stretnutí pri 
kreovaní dohody, bolo povedané, že keď vodárne musia urobiť tú ryhu v zmysle technologických 
postupov, tak, že nesmie padnúť. A keď by padla, musia ju dať do poriadneho stavu.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To všetko je v tej dohode, čítal som to, ale stále to bude rozkopaná 
cesta na kilometrovom úseku.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bude, kým to neurobia. A ja to nijakým spôsobom neovplyvním, 
lebo ta dohoda je vykreovaná. A oni sa stretávajú 1x za mesiac, kde generálny riaditeľ Slovenskej správy 
ciest komunikuje s ministrom. A tú dohodu museli vždy predkladať dva týždne predtým, aby bolo 
prerokovaná. Až dohoda nebude podpísaná, tak sa to nebude realizovať.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Dopísať ten termín by sa mohol.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja to budem pripomienkovať. 
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Myslím, že nie je problém, dať tam čiarku a dopísať najneskôr do 
31.12.2025. 

JUDr. Nikoleta Dušová, poslankyňa MZ - Oni vedeli čo robia, keď tam nedali ten termín.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mal by ste sa aspoň o to pokúsiť, lebo chceme aj jedno aj druhé.  

JUDr. Nikoleta Dušová, poslankyňa MZ - Dohodu spravili tak, aby boli krytí.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja tomu rozumiem. Ešte sa čaká na náš podpis a potom budú 
podpisovať Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a Slovenská správa ciest.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Skúste to zajtra ešte odkomunikovať, sú to len tri slová. 
Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti a. s. sa to netýka a ani sa ich nijako nedotkne. Treba ich 
osloviť.   

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Musím to ešte dnes, lebo zajtra som už mimo úradu. Viem. Že 
to asi nebude možné, lebo oni sa stretávajú 1x do mesiaca a schvaľovací proces v komunikácii 
s ministerstvom dopravy. Z tohto hľadiska nebude sa vedieť o tom rozhodnúť a zapracovať do dohody.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V poriadku. Existuje aj taká možnosť, že v apríli sa schváli dodatok. 
Je to otázka, že to chceme.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Takže môžem to podpísať s pripomienkou, že do Čl. III. ods. 2, 
písm. f) dohody, zapracovať termín zrealizovania stavby najneskôr do 31.12.2025. Dohoda sa musí 
podpísať teraz, aby mohli vodárne začať robiť a potom následne Slovenská správa ciest v roku 2025.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - JUDr. Dušová, predsedníčka návrhovej komisie môže doplniť do 
návrhu uznesenia bod 5 nasledovného znenia: ukladá primátorovi mesta iniciovať dodatok k zmluve s 
tým, aby bol stanovený pevný dátum zrealizovania stavby do 31.12.2025“. Bude s tým problém? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nemám s tým žiaden problém, len neviem, či bude reálne 
schvaľovanie v apríli.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Či to už bude v apríli alebo máji, len aby sme mali istotu, že to bude 
zrealizované, aby nebola rozkopaná hlavná cesta.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Sadnem do auta a pôjdem to prediskutovať, ale zmenili sa 
schvaľovacie procesy, tak neviem, či to bude možné.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tie schvaľovacie procesy nepoznám, ale musíme niečo urobiť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  

1 )  d o p ĺ ň a   
Uznesenie č. 247/2023 zo dňa 18. decembra 2023, ktorým schválilo uzatvorenie Dohody o 
podmienkach spolupráce pri realizácii vodnej stavby „Tisovec - rekonštrukcia verejného vodovodu 
na uliciach Partizánska a Daxnerova“ a stavby „Veľkoplošná oprava cesty I/72 Tisovec CSM – 
križovatka vápenka Tisovec Mesto“, medzi účastníkmi dohody  Stredoslovenskou vodárenskou 
spoločnosťou, a. s., so sídlom Partizánska cesta 5, 974 01 Banská Bystrica, Slovenskou správou 
ciest, so sídlom Miletičova 19, 826 16 Bratislava a Mestom Tisovec (ďalej len „Dohoda“) a zároveň 
zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na nehnuteľnom majetku mesta (ďalej len 
„Dohoda“), s pripomienkami, o ustanovenia v nasledovnom znení: 

„2) b e r i e  n a  v e d o m i e  
     Pripomienky, ktoré boli zapracované do návrhu Dohody v požadovanom rozsahu 
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 3) s c hv a ľ u j e   
     Návrh znenia Dohody tak, ako bol predložený na rokovanie mestského zastupiteľstva dňa                   
    27. marca 2024 
 4) o d p o r ú č a   
     Primátorovi mesta, z pozície štatutárneho orgánu Mesta Tisovec, uzavrieť a podpísať     
    Dohodu do 5 dní od účinnosti Uznesenia   
5) p o v e r u j e   
    Primátora mesta z pozície štatutárneho orgánu mesta Tisovec iniciovať dodatok k zmluve  
   s tým, aby bol stanovený pevný dátum zrealizovania stavby do 31.12.2025“ 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 287/2024 
  
 

K bodu 20/3 Stavený dozor k rekonštrukcii ulice Podhradovej - prístupový chodník        
                        a súvisiace objekty v Meste Tisovec 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V prílohe ste dostali cenovú ponuku Ing. Jaroslava Hecka na 
výkon stavebného dozoru stavby „Rekonštrukcia ulice Podhradovej - prístupový chodník a súvisiace 
objekty v Meste Tisovec“. Chodník by sa mal začať robiť v polovici apríla 2024.    

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Cena sa od čoho odvíja? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Väčšinou je to 2% z rozpočtových nákladov ceny stavby.   

Ing. Ján Belica, poslanec MZ - Iných nemáme? 

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nemáme. Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto 
bodu, prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1 )  s c h v a ľ u j e  
Výkon stavebného dozoru stavby „Rekonštrukcia ulice Podhradovej - prístupový chodník 
a súvisiace objekty v Meste Tisovec“, Ing. Jaroslavom HECKOM, bytom ............................................ 
Tisovec 

2 )  o d p o r ú č a   
Primátorovi mesta uzatvoriť zmluvu medzi Mestom Tisovec a Ing. Jaroslavom HECKOM, bytom 
................................... Tisovec, v zmysle predloženej cenovej ponuky 

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

UZNESENIE MZ č. 288/2024 
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K bodu 20/4   Určenie platu primátora mesta  

K bodu  20/5  Určenie platu hlavnej kontrolórky mesta 
 
Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Plat primátora mesta a plat hlavnej 
kontrolórky sa určuje uznesením mestského zastupiteľstva. Odvíja sa v oboch prípadoch z priemernej 
mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za prechádzajúci kalendárny rok, ktorý 
zverejňuje Štatistický úrad SR. Zverejňuje v priebehu marca. Aj v tomto roku na začiatku marca bolo to 
zverejnené, takže došlo k automatickej valorizácii platu primátora mesta aj hlavnej kontrolórky. K obom 
prípadom som pripravil návrhy uznesení. Primátor mesta aj hlavná kontrolórka nemajú platy navýšené, 
sú na základných nominálnych mzdách. Keďže platy primátora mesta a hlavnej kontrolórky schvaľuje 
mestské zastupiteľstvo, považoval som si za potrebné, aby ste tú valorizáciu aspoň zobrali na vedomie. 
Zároveň som odstránil tie formálne chyby, ktoré boli urobené v pôvodných uzneseniach a to v uznesení 
č. 200/2020 vo vzťahu k hlavnej kontrolórke a v uznesení č. 8/2022 vo vzťahu k platu primátora mesta.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Netreba uvádzať úväzok u hlavnej kontrolórky?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Bolo to uvedené nesprávne. Úväzok 
hlavnej kontrolórky sa musí uvádzať pri vyhlásení voľby. Tieto chyby som poodstraňoval.  Zvolená do 
funkcie bola podľa paragrafu, ktorý hovorí o určení platu a naopak plat bol určený paragrafom, ktorým 
sa volí. Bolo to domiešané. Využil som, že je tu valorizácia a dal som to do poriadku.     

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k týmto bodom, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala postupne návrhy na uznesenia. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia k bodu 20/4 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  

b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 8/2022 zo dňa 28. novembra 2022, ktorým 

mestské zastupiteľstvo podľa § 11, ods. 4, písm. i) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov určilo plat primátora mesta Bc. Jána Vengrína, MBA v zmysle 
ustanovení § 3 ods. 1, so zaradením do 4. platovej skupiny podľa § 4 ods. 1 Zákona  NR SR                                
č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v 
znení neskorších predpisov (ďalej len „Zákon“), vo výške 2,41 násobku priemernej mesačnej mzdy 
zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu 
Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok  

b) Zverejnené Potvrdenie Štatistického úradu SR o priemernej nominálnej mesačnej mzde 
zamestnanca v hospodárstve za rok 2023, ktorá dosiahla hodnotu 1430 EUR 

c) Zmenu výšky platu primátora mesta s poukazom na ustanovenia § 4 ods. 3 Zákona na základe 
vyššie uvedeného Potvrdenia Štatistického úradu SR, citovaného Zákona a Uznesenia mestského 
zastupiteľstva s účinnosťou od 1. januára 2024  

 

*** 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia k bodu 20/5 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci   

b e r i e  n a  v e d o m i e  
a) Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 200/2020, zo dňa 29. januára 2020, ktorým 

mestské zastupiteľstvo podľa ustanovení §11 ods. 4 písm. j), v súlade s  ustanovením § 18c ods. 1 
ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov (ďalej len „Zákon“) 
určilo plat hlavnej kontrolórky mesta Tisovec  

b) Zverejnené Potvrdenie Štatistického úradu SR o priemernej nominálnej mesačnej mzde 
zamestnanca v hospodárstve za rok 2023, ktorá dosiahla hodnotu 1430 EUR 
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c) Zmenu výšky platu hlavnej kontrolórky mesta na základe vyššie uvedeného Potvrdenia 
Štatistického úradu SR, citovaného Zákona a Uznesenia mestského zastupiteľstva s účinnosťou                   
od 1. januára 2024  

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie k bodu 
20/4 a 20/5 prijalo v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

K bodu 20/4  UZNESENIE MZ č. 289/2024 

K bodu 20/5  UZNESENIE MZ č. 290/2024 
 
 

K bodu 20/6 Vzdanie sa členstva v komisii mestského zastupiteľstva a vyhlásenie  
                        voľby člena komisie   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Na mestský úrad bola včera doručená 
žiadosť - písomné vyhlásenie Ing. Trnavského, člena Komisie kultúry a športu, že sa ku dňu 30.04.2024 
vzdáva členstva. Tiež som k tomuto bodu pripravil uznesenie. Vzdaním sa členstva klesne počet pod 
minimálnu hranicu určenú Poriadkom, preto je potrebné vyhlásiť doplňujúcu voľbu jedného člena 
komisie z radov občianskej verejnosti. V návrhu uznesenia sú určené podmienky členstva v komisii 
podľa Organizačného a rokovacieho poriadku komisií. Bude treba určiť termín na doručovanie 
prihlášok, navrhol som termín do 17. apríla 2024. Je na vašom rozhodnutí, či je to postačujúce, aby to 
nekolidovalo s voľbou, ktorá sa má konať v zmysle Poriadku na najbližšom zasadnutí. Doručovaciu 
adresu som určil všeobecnú, ň môže doručovať aj e-mailom. Termín voľby člena komisie je určený                       
v Čl. 5, ods. 5, písm. c) Poriadku, kde samotná voľba sa uskutoční na najbližšom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva. A spôsob voľby člena komisie je na vašom rozhodnutí. Do návrhu som dal tajné 
hlasovanie. A potom bude potrebné vysporiadať tie formálne záležitosti, ktoré sa týkajú zániku členstva 
vo vzťahu k Ing. Pavlovi Trnavskému ako členovi Komisie. Vyjadrite sa k tomu dátumu podávania 
prihlášok a spôsobu voľby člena.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V návrhu uznesenia v bode 5) sa píše, že sa ukladá Ing. Pavlovi 
Trnavskému vysporiadať, z pozície člena komisie, všetky záväzky vo vzťahu k mestu Tisovec. Má nejaké 
záväzky?  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Myslí sa asi to oznámenie majetkových pomerov, alebo to len 
poslanci predkladajú? 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Myslel som to, pokiaľ mu komisia zverila 
urobiť nejaké administratívne veci, ako sú zápisnice a pod..  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Má nejaké? 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Nie.  

JUDr. Nikoleta Dušová, poslankyňa MZ - Mám to potom vypustiť? 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Môže mu ešte niečo vzniknúť do 
30.04.2024. Je to vyše mesiaca, komisia ešte bude zasadať a rozhodovať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja sedím v komisii dvadsať rokov a v živote som nemal záväzky voči 
mestu ako člena komisie. Neviem, či máme ukladať veci, ktoré nie sú reálne.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ -  Keď nemá nič vysporiadať, tak nevysporiada. Nechajme to tam.  
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Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci   

1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   
a) Písomné vyhlásenie (Žiadosť) člena Komisie kultúry a športu pri Mestskom zastupiteľstve 

v Tisovci (ďalej len „Komisia) Ing. Pavla TRNAVSKÉHO, doručené dňa 26.03.2024, podľa Čl. 6, 
ods. 1., písm. a) Organizačného a rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva 
v Tisovci (ďalej len „Poriadok“) o vzdaní sa členstva (funkcie člena) v Komisii ku dňu 
30.04.2024, 

b) Podľa Čl. 5, ods. 4. Poriadku minimálny počet členov komisie sa určuje na päť, maximálny počet 
členov komisie je desať.     

2 )  ko n š t a t u j e ,  že   
a) Členstvo Ing. Pavla TRNAVSKÉHO v Komisii zanikne k 30.04.2024, 
b) Zánikom členstva Ing. Pavla TRNAVSKÉHO klesne počet členov Komisie pod minimálny počet 

určený Poriadkom 
3) v y h l a s u j e   

Podľa Čl. 5 ods. 5. s poukazom na Čl. 5 ods. 4. Poriadku voľbu jedného člena Komisie z radov 
verejnosti, pričom kandidáti sa o členstvo v Komisii môžu uchádzať formou osobného návrhu 
(prihlášky), ktorý doručia zriaďovateľovi v termíne určenom uznesením mestského zastupiteľstva 
písomne alebo na určenú mailovú adresu, kandidátov z radov z verejnosti môžu navrhovať s ich 
súhlasom aj poslanci Mestského zastupiteľstva v Tisovci 

4 )  u r č u j e   
a) Podľa Čl. 5 ods. 1., ods. 2 Poriadku podmienky členstva v Komisii: 

- Členom Komisie sa môže stať každý občan s trvalým pobytom v meste Tisovec, ktorý dovŕšil 
18. rok fyzického veku a je bez obmedzení spôsobilý na právne úkony, 

- Členom komisie nemôže byť fyzická osoba, fyzická osoba - podnikateľ, štatutárny 
orgán/konateľ a spoločník právnickej osoby, voči ktorej mesto Tisovec a jeho organizácie 
alebo spoločnosti s majetkovou účasťou mesta Tisovec, ku dňu predchádzajúcemu dňu 
volieb do Komisie, evidujú pohľadávky po lehote splatnosti, daňové alebo nedaňové 
nedoplatky, 

b) Termín na doručovanie návrhov (prihlášok) kandidátov na členstvo v Komisii: do 17. apríla 
2024, 

c) Doručovaciu adresu pre návrhy (prihlášky) kandidátov: Mesto Tisovec, Mestské zastupiteľstvo, 
Nám. Dr. V. Clementisa 1/1, 980 61 Tisovec alebo mailom: mesto@tisovec.com 

d) Termín voľby člena Komisie v zmysle ustanovení Čl. 5, ods. 5. písm. c) Poriadku: najbližšie 
zasadnutie mestského zastupiteľstva po termíne na podávanie návrhov (prihlášok),  

e) Spôsob voľby člena Komisie: tajné hlasovanie,   
5 )  u k l a d á  

Členovi Komisie Ing. Pavlovi Trnavskému do 30.04.2024 vysporiadať, z pozície člena Komisie, všetky 
záväzky vo vzťahu k Mestu Tisovec 

6 )  p o v e r u j e  
a) Mestský úrad Tisovec do 3 pracovných od zániku členstva Ing. Pavla Trnavského, vysporiadať 

vo vzťahu k Ing. Pavlovi Trnavskému ako členovi Komisie, všetky záväzky zo strany Mesta 
Tisovec, 

b) Do troch dní od účinnosti uznesenia zverejniť na úradnej tabuli mesta a webovom sídle mesta 
informáciu o vyhlásení voľby člena Komisie   

 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

mailto:mesto@tisovec.com
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K bodu 20/7 Zmena plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta 
                       na I. polrok 2024 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Na decembrovom mestskom zastupiteľstve sme schvaľovali Plán 
kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky. Z činnosti Ekonomickej komisie nám vystala potreba, ktorá 
naberá prioritu, keďže mzdové náklady na zamestnancov mestského úradu rastú ďaleko rýchlejšie ako 
v zmysle príslušných ustanovení zákona, ktoré sme mali. Podklady, ktoré do komisie dostávame, poviem 
to jemne, sú trochu upravované. Keď požiadame o výstupy mzdových položiek a mzdovej rekapitulácie, 
tak nedostaneme výstupy z programu, ale dostaneme ich v pdf. formáte, v ktorom viditeľne vidíme 
upravované veci, keďže súčty jednotlivých riadkov nesedia s tým, čo je uvedené v záveroch. 
Jednoducho nemáme reálnu možnosť získať podklady, aby sme videli čo sa reálne na mestskom úrade 
deje. A potrebujeme, aby bola vykonaná kontrola zo strany hlavnej kontrolórky, aby sme sa konečne 
dostali k reálnym údajom a s tým, že ja a Ing. Homoľová sa chceme danej kontroly zúčastniť, keďže vyše 
roka bojujeme s tým, aby sme ostali reálne údaje vzhľadom k tomu, čo sa týka rozpočtu. A preto vás 
chcem požiadať, aby plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky bol zmenený tak, že v priebehu 
mesiaca apríl, teda do 20.04.2024, keďže sa to týka rozpočtu mesta, bola vykonaná kontrola miezd, 
mzdových položiek a ostatných mzdových nárokov za obdobie november 2022 do februára 2024 s tým, 
aby správa bola predložená už na aprílovom zastupiteľstve. Kontroly sa chceme zúčastniť aj preto, že 
výsledková časť kontroly bude obsahovať aj časti, ktoré nebudú prístupné verejnosti. V tomto smere by 
sme chceli odkomunikovať ako bude záver vyzerať. Ak máte nejaké otázky, nech sa páči.  

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Chcem, len doplniť, že boli dodané riadne 
výstupy, ktoré samozrejme pýtal Ing. Tokár a nie vy. A boli dané zo systému.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Aj my sme si to pýtali a naše výstupy boli iné, ako výstupy poskytnuté 
Ing. Tokárovi.  

Mgr. Barbora Emingrová, prednostka mestského úradu - Jemu boli podané výstupy také, ako boli 
vyžiadané.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Jeho výstupy sú iné, ako boli týždeň predtým dodané mne a Ing. 
Homoľovej. Neiniciujeme kontrolu, len tak, že nám to robí radosť.  

Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta -  Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh na uznesenie. 

JUDr. Nikoleta Dušová, predsedníčka návrhovej komisie - Prečítala návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
d o p ĺ ň a     
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Tisovec na I. polrok 2024 o kontrolu „Kontrola 
tarifných miezd, ostatných zložiek mzdy a iných mzdových nárokov od novembra 2022 do februára 
2024“ s termínom vykonania do 20. apríla 2024   
 
Bc. Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  
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K bodu 21) Diskusia  

Vladimír Pašiak, občan - Ja mám, len pripomienku k tej živej diskusii s p. Rukavicom. Neviem či má 
dosah ministerstvo cestovného ruchu a športu SR na toto športové dianie v regiónoch, alebo nie. Je 
tam balík financií, ale komu sa prerozdelí a ako sa delí, to je veľká neznáma. Myslím, že máme aj 
poslancov BBSK, tak tí by mohli niečo vedieť, skúste ich kontaktovať.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálnych služieb a školstva - Keď tu máme Ing. Kubíniho, riaditeľa 
mestských lesov, chcem upozorniť, že na stránke mesta a na úradnej tabuli mesta je zverejnená zmluva, 
kde v časti záverečné ustanovenia nie je správne uvedené, že zmluva nadobúda platnosť a účinnosť 
dňom podpisu. Treba to prerobiť.  
 
 

ZÁVER  

Program zasadnutia Mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Primátor mesta poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie Mestského zastupiteľstva ukončil o 19:53 hod.. 

 

 

 

 ................................................................                                                            ................................................................ 
        Mgr. Barbora Emingrová                                                                  Bc. Ján Vengrín, MBA 
   prednostka mestského úradu                                                          primátor MESTA TISOVEC 
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